
Kóka Község Önkormányzat 
Képviselő – testülete 
 

J e g y z ő k ö n y v   
 
Készült: Kóka Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. október 26-án 18.00-kor 
megtartott közmeghallgatással egybekötött képviselő-testületi üléséről.  
 
Jelen vannak: Juhász Ildikó polgármester, Kiss Imre jegyző, Bóka Gergely, Czakóné Hanga 
Katalin, Dankóné Dr. Havas Mária, Dr. Faroun Ghassan, Kovács László, Nyári László, 
képviselők, valamint a jelenléti íven szereplő meghívottak, és a lakosság részéről kb 50 lakos. 
 
Az ülés helye: Kókai Művelődési-ház Színház terme. ( 2243 Kóka, Kossuth utca 2. )  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ tisztelettel köszöntötte a megjelenteket, külön köszöntötte a meghívott 
vendégeket és a lakosságot. Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 tagja jelen van a 
képviselő-testületi ülésen. Megállapította, hogy határozatképesek és megnyitotta az ülést.  
 
Javaslatot tett jegyzőkönyvvezető személyére, javasolta Pozsgainé Szabó Ilonát.  
Javaslatot tett a jegyzőkönyv-hitelesítő személyére, javasolta Czakóné Hanga Katalin 
képviselőt. A testület egyhangú 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül jegyzőkönyv 
vezetőnek Pozsgainé Szabó Ilonát, a jegyzőkönyv hitelesítőjének Czakóné Hanga Katalin 
képviselőt elfogadta. 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester javasolta, hogy a megívóban szereplő kiadott napirendi 
pontokat tárgyalják azzal, hogy a településképi rendelet, arculati kézikönyv tervezetének 
bemutatása és lakossági véleményezése napirendi pont legyen levéve a képviselő-testületi 
ülésről, mert arra már a pár perce megtartott Lakossági Fórumon került sor, ahol Alvári Csaba 
főépítész adott tájékoztatót Kóka Község Arculati Kézikönyvéről és az ezzel kapcsolatos 
rendeletről.  Az első napirendi pontként a polgármester ad tájékoztatást a 2016. szeptembertől 
2017. szeptemberig tartó időszakban történt önkormányzati munkáról.  
Elmondta, hogy az ülés második részében lesz a közmeghallgatás rész, ahol mindenki 
elmondhatja javaslatait, felteheti kérdéseit a megjelent vendégekhez is.  Elmondta, hogy aki 
nem szeretne szóban felszólalni, az a bejáratnál elhelyezett ládába bedobhatja írásban  
kérdését, javaslatát, amit a meghallgatás végén megválaszolnak.  
 
Bemutatta a lakosság részére a megjelent vendégeket, személy szerint:  

- Locskai István Urat, aki Duna- Tisza Közi Hulladékgazdálkodási-Nonprofit Kft-t 
képviseli. 

- Veres Ferenc Rendőrkapitány Urat, aki a Nagykátai Rendőrkapitányságot képviseli, 
- Czernák András Urat, aki a Tápiószecsői Rendőrőrs Paracsnoka 
- Fejős Csaba Urat, aki Kóka Község körzeti megbízottja, 
- Kovács Ferenc Urat, aki a Tápiómenti Települések Csatorna Vízgazdálkodási Társulat 

Elnöke…………………. 
- Dr Boldizsár Balázs Urat, aki a Tápiómenti Települések Csatorna Vízgazdálkodási 

Társulat Ügyvédje 
 
Kérte, hogy aki a napirendi pontok sorrendben történő tárgyalásával egyet ért kézfeltartással 
jelezze.  
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenvélemény és tartózkodás nélkül elfogadta a 
napirendek alábbiak szerinti tárgyalását. 

 
Napirendi pontok:  
 

Az ülésen az alábbi napirendek kerülnek tárgyalásra:  
 
 

1.) Beszámoló az önkormányzat és szervei egyéves munkájáról 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 

meghívót kapott: 
- Locskai István (Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 

Társulás) 
- Veres Ferenc (rendőr alezredes Úr Nagykáta Rendőrkapitánya)  
- Kovács Ferenc (Tápiómenti Települések Csatorna Vízgazdálkodási Társulat 

Elnöke) 
 

2.) A helyi lakosoknak és a helyben érdekelt szervezetek képviselőinek helyi közügyeket 
érintő kérdései és javaslatai 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 

3.) A 2018. évi költségvetési tervkoncepcióhoz lakossági javaslatok fogadása 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 
 

1. napirendi pont Beszámoló az önkormányzat és szervei egyéves munkájáról 

Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 

JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester beszámolója a 2016. szeptembertől 1-től- 2017. szeptember 
30- ig tartó időszakról az önkormányzat és szervei éves munkájáról. 
 
„  Településünk lakosai hosszú éveken keresztül az önkormányzat helyi lapja - a Kókai Hírhozó útján - 
tájékozódhatott az önkormányzati üléseken történtekről az önkormányzati ülések krónikája című havi 
cikksorozatában. Egy racionalizálás keretében, amelynek fő szempontja a lapkiadás költségeinek a 
csökkentése volt 2017. júniusától az önkormányzat megújította a lapját és azt Kókai Krónika címmel 
jelenteti meg úgy, hogy abban elsődlegesnek a lakosok további tényszerű tájékoztatását tartja. 
 
 
Beszámolómban igyekszem összefoglalni a lényeges, lakosságot jelentősen érintő eseményeket. 
Az önkormányzat képviselőtestülete a jelzett egy év alatt (2016. szept. 1- 2017. szeptember 30.- ig): 
147 határozatot hozott és 20 rendeletet alkotott.  
Két alkalommal került sor lakossági fórumra melynek az volt a célja, hogy a képviselő testület olyan 
döntést hozzon, amely összhangban van a lakosság véleményével. Az egyik ilyen ügy volt a 
Speciális Gyermekotthon elhelyezése Kókán, amely elvetésre került, a másik a kötelezően 
megalkotandó településképi rendelethez és arculati kézikönyvhöz kapcsolódik. 
 
Bizottságok: 
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A határozatok, és rendeletek előkészítése bizottsági üléseken történt, így a Bóka Gergely vezetésével 
a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság, és Czakóné Hanga Katalin vezetésével a Szociális, 
Oktatási és Jogi Bizottság terjesztette elő az üléseken tárgyalt napirendeket. 
A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 93 db, a Szociális, Oktatási és Jogi Bizottság 59 db 
határozatot hozott az említett időszakban. 
 A képviselőtestület munkáját egy eseti – a Temető Bizottság egészítette ki. A bizottságot azért hozta 
létre a képviselő-testület, hogy az egyház által felajánlott tulajdonosi és üzemeltetői feladatok esetleges 
átadás-átvételével kapcsolatosan javaslatot tegyen. 
Az önkormányzat által alapított Kókai Értéktár Bizottság működik dr. Baksa Brigitta vezetésével. A 
bizottságnak sokat köszönhet az önkormányzat a kókai hagyományok, értékek felkutatásában végzett 
munkájukért.  
 
Pénzügy: 
 
Az önkormányzat fő célja a stabil, a szükséges feladatok ellátását, de ugyanakkor a szükséges 
fejlesztéseket is biztosító költségvetés. Ennek biztosításához hitelfelvételre még nem volt szükség. 
A 2016. évi zárszámadás bevételi főösszegét 579.163 ezer forint, míg a kiadási főösszegét 
487.722 ezer forint összegben határozta meg az önkormányzat. A stabil pénzügyi gazdálkodás 
következtében a 2016. évi szabad, korrigált pénzmaradvány: 55.362 ezer forint volt. 
 
 
A 2017. évben 487.671 ezer forintban határozta meg a képviselőtestület a költségvetés bevételi és 
kiadási főösszegét, melyből 
- a közhatalmi bevételek (adók) 102.900 ezer Ft, 
- az állami feladatfinanszírozás összege 276.086 ezer Ft. 
 
 

szociális  feladatokra (házi segítségnyújtás, családsegítő és gyermekjóléti szolgálat,szociális 
étkezők, települési támogatás, lakhatási támogatás, közmunka mintaprogramok 
önereje,köztemetés, szociális tűzifa)                      37.251 ezer Ft 

     óvoda működtetésére : 101.083 ezer Ft 

      gyermekétkeztetésre    35.118 ezer Ft 

       általános működésre (utak fenntartása, közvilágítás, zöldterület kezelése, köztemető 
fenntartása, Polgármesteri Hivatal működése, egyéb közigazgatási feladatok) :                                                                                         
97.556 ezer Ft 

 -     közművelődési feladatok :    5.078 ezer Ft 
 A költségvetés főösszege az évközbeni pótelőirányzatokkal módosul,  
      melynek összege eddig 222.239 ezer Ft-tal emelkedett. 
 

2016-ban benyújtott és 2016-ban megnyert pályázat, amely 2017-ben valósult meg: 
1.) BM által kiírt – BMÖGF/93/2016. számú kötelező önkormányzati feladatot ellátó 

intézmények fejlesztésének, felújításának támogatása (külső hőszigetelése) - Felsővásártér 
25/b. szám alatti házi gyermekorvosi és védőnői szolgálat vonatkozásában 
Az igényelt támogatás: 25.004.370.-Ft 
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A vállalt önerő: 4.240.508.-Ft 
 
 
2016-ban benyújtott és 2017-ben megnyert pályázatok: 

Az állami feladatfinanszírozás miatt a nagy költségigényű beruházások megvalósítását, önként 
vállalt feladatellátást csak saját bevételekből, vagy pályázatok igénybevételével tudja az 
önkormányzat biztosítani. Az önkormányzatnak ezért minden pályázati lehetőséget meg kell 
ragadnia. 

 
1.) KEHOP-5.2.9. Pályázat épületenergetikai felhívás a közép-magyarországi régió települési 

önkormányzatai számára - Berki Krisztián Sportcsarnok és Művelődési Ház 
vonatkozásában 
Beruházásra  vonatkozó igényelt és elnyert támogatás: 139.489.180.- Ft  

Napelemes rendszer telepítésére igényelt és elnyert támogatás: 14.255.750.- Ft  

 
2.) VP-6-7.4.1.1-16 kódszámú „Településképet meghatározó épületek külső rekonstrukciója, 

többfunkciós közösségi tér létrehozása, fejlesztése, energetikai korszerűsítése” - Civil 
ház vonatkozásában 
elnyert támogatás 37. 801.256.- Ft 
önerő:  8. 870.828.- Ft 

 
 

2017. évben az alábbi pályázatokat nyújtotta be az önkormányzat:  
 

1.) Pályázat címe: VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 „A vidéki térségek kisméretű infrastruktúrájának és 
alapvető szolgáltatásainak fejlesztése - külterületi helyi közutak fejlesztése, önkormányzati 
utak kezeléséhez, állapotjavításához, karbantartáshoz szükséges erő-és munkagépek 
beszerzése” elnevezésű pályázaton. 
Az igényelt támogatás összege: 53.185.223.- Ft 
A projekt összköltsége bruttó 127.408.939.- Ft, melyből a saját erő összege bruttó 10.519.246.- 
Ft 
A pályázat szakmai tartalma: Dány-Kóka közötti önkormányzati tulajdonú külterületi út 
felújítása 

 
2.) Pályázat címe: Startmunka program  

Az igényelt támogatás összege: 80.737.241.-Ft 
Vállalt önerő: 17.111.000.-Ft 
A pályázat szakmai tartalma: a munkanélküliség csökkentése és a megélhetési körülmények 
javítása céljából 51 személy közfoglalkoztatásba vonása 

3.) Pályázat címe: PM_ONKORMUT_2016 „Önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd 
burkolattal történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása 
gazdaságfejlesztési céllal Pest megye területén.  
Az igényelt támogatás összege: 69.387. 727.- Ft. 
Vállalt önerő: 3. 905. 986.- Ft 
A pályázat szakmai tartalma:  
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- Az 1344/7. hrsz-ú kivett közterület művelési ágú Névtelen út (a valóságban Felsővásártér 
út)  - Dózsa György út és Pesti út közötti - 576 méteres útszakasza  

- A 416. hrsz-ú kivett közterület művelési ágú Nagykátai út – Virág utca és Zsámboki út 
közötti - 548 méteres útszakasza  

- A 2117. hrsz-ú kivett közterület művelési ágú Pesti út 105 méteres útszakasza  
 

4.) Pályázat címe: VP6-7.2.1-7.4.1.3-17 „A vidéki térségek kisméretű infrastruktúrájának és 
alapvető szolgáltatásainak fejlesztésére, Helyi termékértékesítést szolgáló piacok 
infrastrukturális fejlesztése, közétkeztetés fejlesztése”  

Az igényelt támogatás összege bruttó 12 593 558.- Ft 

Saját erő összege bruttó 2 222 393 .- Ft 

A pályázat szakmai tartalma: 
Az önkormányzat tulajdonában lévő 2243 Kóka, Kossuth Lajos u. 1025/2. hrsz. alatti földhivatali 
besorolás alapján kivett piactértér ingatlanon helyi termékértékesítést szolgáló piac kerüljön 
kialakításra. 

 

5.) Pályázat címe:  Közművelődési Érdekeltségnövelő Támogatás - a 2243 Kóka, Kossuth 
Lajos u. 2-4. szám alatti közművelődési intézmény, a Kókai Művelődési Ház fejlesztésére.  
Az igényelt támogatás összege bruttó 1.737.000.- Ft 
Önerő összege bruttó 745.000.- Ft 
A pályázat szakmai tartalma: 
- festés, javítás (könyvtár)     br. 502.000.-Ft 
- Művelődési ház tárolószekrényeinek beszerzése:  br. 432.000.-Ft 
- 1 db számítógép beszerzése:    br. 100.000.-Ft 
elnyert támogatás: 289.000.-Ft 

 

6.) Szociális tüzifa 

Pályázat címe: a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 
támogatás. A Képviselő-testület 200 m3 keménylombos tűzifát igényelt. Ebből 104 erdei m3-t 
nyertünk, az elnyert  támogatás értéke: 1 849 120 Ft 
Önerő összege: közel 500. 000 Ft  (szállítás díja, + 1000 Ft/m3) 

 
7.) Pályázat benyújtása a 2243 Kóka, Dózsa György út 969/1. hrsz.-ú területen megvalósítandó 20 

x 40 méter (22 x 42 méter) kisméretű műfüves focipálya építése - a Magyar Labdarúgó 
Szövetség 2017. évi Országos Pályaépítési Programjához kapcsolódóan. A várható költsége 
opcionális tételek nélkül bruttó 32,5 millió Ft.-   Önerő összege: 9.750.000.- Ft  

 
8.) Kubinyi Ágoston Program 

 
A muzeális intézmények szakmai támogatásához kapcsolódó támogatás, melyből a Kókai 
Helytörténeti Kiállítóhely kiállításának felújítása valósul meg. 
Elnyert támogatás összege: 1.800.000.- Ft 
Önerő: nincs (100%-ban támogatott pályázat) 
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Benyújtásra váró pályázatok: 

 
1.) A Zártkerti Programhoz kapcsolódóan pályázatot kívánunk benyújtani a 2243 Kóka, külterület 

zártkerti részen található 3279 hrsz-ú Alsóhegyen található Alsószőlősor utcát követő útszakasz 
zúzott kővel történő ellátására. 

Az igénylendő támogatás összege 10 millió forint.  
 

2.)  Kókai Községi Új Óvoda építése (2016-ban be lett nyújtva, de nem nyert) 
Cél: Új, 9 csoportos (max. csoportlétszám 20 fő) óvodaépület építése a régi helyén, az 
utcafronti épület meghagyásával.  

 
 
Egyéb, a lakosság nagyobb részét érintő feladatok és változások: 
 
KÖNYVTÁR 
 
Az Emberi Erőforrások Minisztériuma Kultúráért Felelős Helyettes Államtitkára egy 2017. január 27-én 
kelt levelében megfontolásra javasolta, hogy a települési könyvtári ellátást, amely az önkormányzatok 
kötelező feladata, ne nyilvános könyvtár fenntartásával, hanem a megyei könyvtár szolgáltatásainak 
igénybevételével teljesítsük. Ez alapján felvettük a kapcsolatot a Pest Megyei Könyvtárral, akik 
nagyobb felkészültséggel és szakembergárdával rendelkeznek, e miatt 2018. január 1-től – a 
tulajdonunk megtartása mellett – ők fogják a könyvtári szolgáltatást nyújtani. (pl. a bővebb kínálat 
miatt jobban ki tudja elégíteni az egyedi igényeket, elektronikus katalógussal rendelkezik) 
 
UTAK 
 
Lakossági bejelentések alapján a Körtefa utca, Major utca és Szent Flórián utca útfelületének kritikus 
szakaszai 2.999.000.-Ft értékben javítására kerültek. Ennek keretében az utak kritikus szakaszai 
zúzott kővel lettek ellátva. 
A Körtefa u – Magyar u. közötti javított felület 120 m2,  
a Major utca javítandó felülete 360 m2,  
a Szent Flórián u. javítandó felülete 540 m2,  
így az összesen javítandó felület 1020 m2 volt. 
 
TÁRSULÁS 
 
A Nemzeti Hulladékgazdálkodási Koordináló és Vagyonkezelő Zrt. (a továbbiakban: NHKV), mint 
az állam által létrehozott koordináló szervezet 2016. november 3-án tartott tájékoztató konferenciát 
Kecskeméten a Duna-Tisza közi hulladékgazdálkodás jövőjéről. A tanácskozáson a jelen lévő 
polgármesterek abban állapodtak meg, hogy a közszolgáltatással kapcsolatban önkormányzati társulás 
létrehozását támogatják. 
 Az NHKV Zrt. 2016. november 28-án, Cegléden tartott tájékoztatója szerint új társulást kell létrehoznia.  
Az NHKV Zrt. által közzétett területi megosztás szerinti régiókban keletkező hulladékot a régió 
határain belül kell kezelni. A közszolgáltatónak nem csak gyűjtenie kell, hanem komplex 
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hulladékfeldolgozási rendszer működtetésével a hulladékot válogatni, feldolgozni, 
ártalmatlanítani és értékesítenie is szükséges.  
 
A Társulás feladata a hulladékgazdálkodási rendszer elemeinek fejlesztése. 
 2017. október 1-től követően a Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 
gyakorolja. 105 önkormányzat társult. 
 
Társulási megállapodás 
PREAMBULUM 
1. A jelen megállapodásban felsorolt helyi önkormányzatok képviselő-testületei 

elhatározzák, hogy Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés k) pontjában, 
valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX.(189) törvény 
(továbbiakban: Mötv.) 87. §-ában biztosított társulási jog alapján a közös érdekek 
felismerésén alapuló, a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV.(185) törvény (a 
továbbiakban: Ht.) által előírt hulladékgazdálkodási közszolgáltatás feladatainak 
hatékonyabb és célszerűbb megoldását, a közszolgáltatás színvonalának javítását 
szolgáló fejlesztések megvalósítása, mint közös cél érdekében, valamint, 
együttműködésük intézményesítése és a közös érdekérvényesítés elősegítése érdekében 
alapító tagok (együttesen és a továbbiakban, mint Tagok) jogi személyiséggel rendelkező 
önkormányzati társulást (továbbiakban Társulást) hoznak létre és biztosítják annak 
működési feltételeit. 

 
 
KAMERARENDSZER 
 
A vagyonvédelem és a közbiztonság szempontjából kiépítésre került egyrészt az önkormányzatnál és 
az iskolánál, másrészt a kiemeltebb közterületi csomópontokban, fokozottan veszélyes helyeken 
kamerarendszer a rendőrség szakmai felügyeletével. A kamerarendszer már több esetben is hasznos 
információkkal szolgált a rendőrség számára különösen a bűncselekmények utólagos rekonstruálása és 
a keresett személyek felkutatása céljából. A közterületi kamerarendszer Br: 4 035 304 Ft-ba került. 
 
 
 
STARTMUNKA 
 
Mintaprogramok: 
 
Mezőgazdaság: (11 fő) 
-tojástermelés: A 2016. évben 220 db tojótyúk állománnyal rendelkeztünk, amely a 2017 évben további 
250 db-al bővült és amelyek az idei évben 39.117 db tojást termeltek. Ebből eladásra került 34.667 db 
amelyből 714.065.-Ft bevétel keletkezett. 
Térítésmentesen átadott (óvodai étkezés) 2130 db 
Szociális támogatásként átadott 2320 db. 
-méhészet: az idei évben 10 családdal bővítettük az állományt.  
2017 évi méztermelés adatai. 
akácméz: 486.6 kg 
repceméz: 197.6 kg 
napraforgóméz: 812.2 kg. 
-energiafűz: az energiafűz még nem érte el a betakarítási méretet.  
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Közút: (14 fő) 
A programban az utak, útszélek karbantartása, aszfaltozása, vízelvezető és szikkasztó árkok takarítása 
történik meg. 
 
Bio: (8 fő) 
A programban a közterületen és Önkormányzati tulajdonban levő területekről a növényzet kitakarítása 
történik meg. 
 
Illegális hulladéklerakók felszámolása (8 fő) 
E program keretében a településen elhelyezett kommunális és egyéb hulladék összegyűjtése, 
elszállítása történik meg. A program keretében 2017-ben 8 fő közfoglalkoztatott 2925 zsák hulladékot 
gyűjtött össze. 
 
Helyi sajátosságok: (5 fő) 
A program keretében a járdalapok gyártását folytatjuk, valamint a rossz állapotú buszmegállók 
felújítását és szemétgyűjtő tárolók elhelyezését tűztük ki célul. Ide tartoznak még a járdaépítési 
munkák és az árkok kiburkolásának feladatai. 
2017 évben gyártott járdalapok száma: 715 db. Eddig egy buszmegálló került teljes felújításra 
(Nagykátai u. végállomás). 
 
 
BELVÍZELVEZETÉS  
 
A komplett vízelvezetési rendszer megterveztetése – annak hatalmas költségei miatt – csak 
szakaszosan valósítható meg az önkormányzatunknak. Erre épülnek a további munkálatok, a 
kivitelezés, ami e miatt szintén csak nagyon lassan és szakaszosan oldható meg. A legnagyobb 
problémát az árokrendszer hiánya vagy annak nem megfelelősége okozza. E miatt a vízelvezetés 
megoldása lassan halad és elsősorban a kritikus helyekre koncentrál, ennek keretében pedig utcánként 
próbáljuk meg a vízelvezetési munkálatokat elvégezni. 
 
KÖRNYEZETVÉDELEM 
 
Talajszennyezés: 
Az idei évben várhatóan befejeződik a Szennyvízcsatorna beruházás. Ennek köszönhetően a talajt 
terhelő (szennyezést okozó) régi típusú emésztők használatának megszűnése  a talaj terhelésének ezt 
a formáját megszünteti, így az EU előírásának megfelelően tud a település működni. A csatorna 
beruházással nem érintett belterületi és zártkerti ingatlanok tekintetében továbbra is Szekeres Ferenc 
egyéni vállalkozó szállítja el a keletkezett szennyvizet. 
 
Levegőtisztaság: 
A gazdasági társaságok káros anyag kibocsátása nem számottevő településünkön. 
A levegő tisztaságával kapcsolatos probléma a "belterületi égetések" kapcsán merül fel, melyet 
önkormányzati rendelet szabályoz. A beérkező bejelentéseket lehetőség szerint azonnal 
megvizsgáljuk és minden esetben a szükséges intézkedést megtesszük.  
 
Illegális hulladéklerakó helyek felszámolása, szilárd hulladék begyűjtése: 
Startmunka mintaprogram keretében 2017-ben 8 fő közfoglalkoztatott 2925 zsák hulladékot gyűjtött 
össze. 
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 Ezen túl 36m3 építési és vegyes hulladék került konténeresen elszállításra. 
Többlethulladék elszállítására a 2016. évben a program szerinti támogatás 1.127.760.- Ft volt, 
 az összes többlethulladékra kifizetett önerő pedig 1.317.722.-Ft volt. 
Ebben az évben várhatóan a konténeres hulladékszállítás terén felmerülő többletköltségek növekednek, 
mert sajnos nagyon sok az illegálisan kihelyezett hulladék.  
Önkormányzatunk a közterületen elhelyezett hulladékot elszállíttatja, de a magánterületre kihelyezett 
hulladék elszállításáról a tulajdonosnak kell gondoskodnia.  
 
CSATORNA:  
A csatorna rendszer beüzemelése megtörtént, azonban – ugyan úgy mint más településeken - 
községünkben is folyamatban van az eddig elmaradt házi bekötések megvalósítása. Az 
önkormányzatnak 2017. szeptember 1-től be kellett vezetnie a talajterhelési díjat, ösztönözve ezzel 
a lakosságot a minél nagyobb számban történő csatorna-rákötésekre. Ezek a munkálatok sok mindenre 
rávilágítottak. Sokan most szembesülnek a fizetési kötelezettségeikkel, ennek keretében derül fény az 
ingatlanok tulajdonosi helyzetének rendezetlenségére vagy az ingatlanügyi bejegyzések hiányára. 
A Kókai újságban 2008. december – 2017.július között 23 alkalommal jelent meg tájékoztatás a 
csatorna építéssel, illetve a fizetési lehetőségekkel kapcsolatban.” 
 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester felkérte Locskai István Urat hogy tájékoztassa a lakosságot, a 
hulladékszállítással kapcsolatban.  
  
LOCSKAI ISTVÁN a Duna-Tisza Közi Hulladékgazdálkodás jövőbeli feladatairól és 
problémáiról szeretne tájékoztatót adni. Mindenki előtt ismert, hogy a 2016.-os évet 
megelőzően több, mint 300 szolgáltató végezte a hulladékszállítást eltérő műszaki 
tartalommal az országban, ebből viszont a szállítási minőség és a díj mértéke nagymértékben 
eltért egymástól. Volt olyan, ahol az éves díj ingatlanonként 12.000.- Ft, de olyan is volt, ahol 
megközelítette a 30.000.- Ft-ot. Gyakorlatilag ebből lett elege az államnak, és nem beszélve 
arról, hogy nagyon sok hulladék kezeletlenül került lerakásra.  Úgy döntöttek, hogy a NHKV  
fogja a hulladékszállítást koordiálni., már 2016. április 1-től a Nemzeti Hulladékgazdálkodási 
Koordináló és Vagyonkezelő Zrt. kordinálja a hulladékszállítást.  Jelenleg 19 szolgáltató 
végzi az országban. a hulladékszállítást.  A befizetési csekkeket már mindenkinek meg kellett 
kapnia az NHKV-tól, már a díjbeszedés is ide tartozik. Amennyiben nem fizetés történik, 
könnyen be lehet hajtani a NAV-on keresztül.  Így egységes műszaki tartalmat próbáltak az 
országban mindenhol kialakítani.  Minden településen 10+ 2 alakalommal zöldhulladék 
szállítás legyen, hetente kommunális hulladékszállítás, évente 2 alkalommal lomtalanítás.  Az 
NHKV iránymutatása alapján megalakult a Duna-Tisza.Közi Társulás, amit 97 település 
hozott létre, ahol az ellátott lakosság száma 600.000 fő.  Ebben a rendszerben közel 9 milliárd 
forint áll rendelkezésre arra, hogy fejlesztéseket valósítsanak meg, amelyben pld: 
komposzttelepeket hoznak létre, vagy Holding udvart alakítsanak ki a térségben. A társulás 
úgy alakul, pld: Ráckeve – Abony – Kecskemét - Pécel vonalon belüli települések által 
határolt, erre a területre van 9 milliárd forint, amiből gyűjtőjárműveket, gyűjtőedényeket 
szeretnének vásárolni, így a lakosság szelektíven gyűjthetné a zöldhulladékot és a műanyag 
hulladékot.   De nemcsak az edényekben lehetne kitenni, hanem továbbra is működne a 
zsákos módszer is.  Valószínű, hogy a jövő év második felétől valósulna meg. Akkorra 
tervezik a házhoz menő üveg gyűjtést is, de itt sem számolnák fel a gyűjtőszigeteket, az is 
megmaradna továbbra is. Ami konkrétan Kóka települést érinti az, hogy most már két hetente 
van szelektív zsák, 4 hetente szállítják el a településről a zöld hulladékot, évente legalább 2 
alkalommal szerveznek lomtalanítást, ami úgy működne, hogy telefonon lehet időpontot 
egyeztetni és kérni az egyéni lomtalanítást, az időpont bármelyik héten lehetséges az évben.  
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Az lehet akár egy építkezés esetén is, be kell telefonálni a központba és megigényelhetik a 
lomtalanítást az ÖKOVÍZ KFT telefonszámán. Ebben a térségben az ÖNKOVÍZ szállít. Nincs 
jelentősége annak, hogy valakinek van-e tartozása, vagy nincs, csak legyen szerződése. Az 
idéntől van arra lehetőség, hogy a lakosság tud rendelni konténert 5m3 aminek az ára 15.000.- 
Ft +ÁFA a bérleti díja 2.500.- Ft + ÁFA/ nap, a számlát nem a helyszínen kell fizetni, hanem 
utólag a szállítólevél alapján. Ezzel is próbálják leszorítani az illegális hulladéklerakást.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester kérdezte, hogy van-e a lakosságnak kérdése 
hulladékszállítással kapcsolatban? Kérdezték már tőle, hogy mikor lesz házhoz menő 
szelektív gyűjtés.  A csekkekkel is volt probléma, hogy több hónapig nem küldték, majd 
egyszerre több hónapot küldtek ki, mi volt az oka?   
 
LOCSKAI ISTVÁN elmondta, hogy 2018. május, június környékén tervezik a házhoz menő 
szelektív hulladékgyűjtés bevezetését.   

- Jelenleg is vannak még a csekkekkel csúszások. A probléma az volt, hogy az NKV 
2016 áprilistól volt a felelős a csekkekért, de viszont az informatikai rendszerük még 
nem állt össze, így bérszámfejtés keretén belül a szolgáltatókat kérték, hogy küldjék ki 
a csekkeket a lakosság részére. Ez nagy nehezen beindult, így kb. októberre megkapta 
a lakosság a csekkeket.  

 
NYÁRI LÁSZLÓ képviselő kérdezte Locskai Istvántól, hogy a kókai lakosoknak ez a Duna- 
Tisza- Közi Települési Társulás, ami 97 települést, és több mint 600.000 lakost számlál, ez az 
óriási vízfej, ami most itt létrejött milyen minőségben fog minket érinteni, számlázás 
szempontjából? „ Gondolom, hogy a lakosságot bizonyos mértékben fogja érinteni valamilyen 
díjemelés, ugyanis ezt a hatalmas apparátust el kell látni és azt nem látom valószínűnek, hogy 
a vezetők a fizetésükből fogják kipótolni. Biztos vagyok benne, hogy díjemelések fogják majd 
követni, mennyire kell Nekünk ettől tartani, hogy ez a rendszer most így megváltozott és 
társulásba tömörültek. ?. ” 
 
LOCSKAI ISTVÁN elmondta, hogy a jelenlegi díjak a 2012- es díjszabás alapján vannak 
érvényben. Kecskemét a gesztor település, a feladatot tagdíj nélkül vállalta, hogy miből azt 
nem tudja. A tagdíj egyébként 200 Ft / lakos fő/év.  Ezt nem a lakosoknak kell fizetni, hanem 
az önkormányzatnak, a társulási tagdíjat.  
 
KOVÁCS LÁSZLÓ képviselő elmondta, hogy Ő is a díjakkal kapcsolatban szeretett volna 
kérdést feltenni, de mivel már Nyári László megkérdezte, Ő tovább kérdezne, hogy „Mivel 
kívánják a lakosságot valamilyen szinten ugye tudjuk, hogy 600.000 lakos a tagja, mivel 
kívánják a későbbiekben informálni gazdaságilag és egyéb szinten.  Hogyan akarják ezt úgy 
működtetni, hogy megtudják a lakosok, hogyan működik a társulás? A háttér döntések azok 
nem ismertek.  Hogyan kívánják a lakosságot és az önkormányzatokat a működésről 
informálni.  
 
LOCSKAI ISTVÁN  elmondta, hogy az ÖKOVÍZ KFt-nél szeptember 26-án névváltozás 
következett be, aminek a következtében lett az új neve Duna-Tisza.Közi Hulladékszállítási 
Nonprofit Kft. 13fő  társulási elnöke lett,  minden térségnek van egy delegáltja,  Minden 
társulási ülést megelőzően 8 nappal ki kell, hogy küldjék az írásos anyagot, nemcsak a 
delegáltaknak, hanem minden település jegyzőjének.  
 



 11

JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy Kecskemét tájékoztatja az önkormányzatot, 
most még csak arról tudtak tájékoztatást küldeni, hogy megalakult a társulás és hogy 
bejegyzésre került. Egyelőre működik a tájékoztatás.  
 
LOCSKAI ISTVÁN elmondta, hogy amennyiben valakinek kérdése van, akkor emailben 
lehet bármikor kérdezni:  az   okoviz@okoviz.hu címen, válaszolni fognak rá.  
Locskai István megköszönte a lakosság figyelmét és elköszönt.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester átadta a szót VERES FERENC rendőrkapitánynak. 
 
VERES FERENC elmondta, hogy jelenleg az augusztusi hónapig rendelkeznek pontos 
információval, adatokkal a bekövetkezett bűncselekmények vonatkozásban. Az adatok inkább 
a nagykátai Kapitányságra vonatkoznak. A bekövetkezett bűncselekmények száma 1032- ről- 
921- re csökkent. Nemcsak Nagykátára vonatkozik a csökkenés, hanem Pest Megyében is, 
illetve országos szinten is csökkentek a bűncselekmények. Az elkövetett bűncselekmények 
feltárásában 54,1 %-ról 55,2 %  ra emelkedett a statisztika.  
A közterületen elkövetett bűncselekmények száma nőtt, 199 volt 2016- ban, az idén már 219.  
A kapitányság kiemelt feladatának tekinti az ittas vezetők kiszűrését.  Az ittas vezetők száma 
78 volt, ami kiemelkedően magas. A lakásbetörések száma 137 ről 86 ra csökkent, rablás 
2016 ban 2 volt, 2017-ben 7 gépkocsi lopás Nagykáta tekintetében nem jelentős. 
Segítségnyújtás elmulasztása 2 esetben történt, de mindkét esetben felderítésre került az 
elkövető.  A balesetek száma 2017 első 8 hónapjában 59 volt, ami azonos a 2016 évi 
balesetek számával. Halálos baleset tavaly 3, az idén 1. sérüléses baleset, az idén 25, tavaly is 
25.  Kóka közbiztonsági helyzete: súlyos testi sértés tavaly 6, az idén 4.  Közlekedési 
balesetek száma 2016-ban 9, 2017-ben szintén 9 volt augusztusig. Mindenkitől kéri, hogy ha 
gépkocsiba ül, akkor azt tisztán tegye, ne ittasan, ne amiatt következzenek be balesetek, hogy 
a vezető ittas volt.  A tavalyi évben történt egy halálesettel végződő betöréses rablás, egy idős 
férfi sérelmére. Ez az eljárás még folyamatban van a Nagykátai rendőrkapitányságon, de 
sajnos még eredményt nem tudtunk ezzel kapcsolatban elérni.  
 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ megköszönte e rendőrségi beszámolót, kérte, hogy akinek kérdése van a 
rendőrkapitányhoz, az tegye fel.  
 
BÓKA GERGELY képviselő kérdezte, hogy a kiépült kamerarendszert igénybe vették- e 
valamilyen ügy kapcsán. ? 
 
VERES FERENC elmondta, hogy a kamerarendszerek nagymértékben hozzájárulnak a 
települések közbiztonságához. Kókán is sikerült növelni a kemerarendszer darabszámát. Kéri 
azért, hogy arra törekedjenek, hogy a kamerák felvételei egyre jobbak legyenek, inkább 
kevesebb kamera legyen, de jobb minőségű képet tudjanak rögzíteni.  Sok esetben visszanézik 
az önkormányzatok által rögzített felvételeket, Nem tud pontos számot mondani arra, hogy 
hány esetben sikerült ezáltal elfogni az elkövetőt.  Van már olyan lehetőség, hogy a felvételt 
feltöltik egy országos rendszerbe, és összehasonlítja az országos nyilvántartással.  
 
Mivel más kérdés nem hangzott el, Veres Ferenc megköszönte a lakosság figyelmét és 
elköszönt. 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester bemutatta KOVÁCS FERENC-et, a Tápiómenti Települések 
Csatornamű Vízgazdálkodási Társulat elnökét és Dr. Boldizsár Balázst a társulat ügyvédjét.  

mailto:okoviz@okoviz.hu
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KOVÁCS FERENC: elmondta, hogy az évek folyamán többször megfordult Kóka községben, 
de az utóbbi években Horinka László volt, aki megfordult Kókán a csatornázással 
kapcsolatban. Kóka településen csatorna beruházással 1796 ingatlan érintett, a mai napig 1485 
ingatlan lett ellátva házi bekötéssel. ez 83 %-a a települési ingatlanok számának.  Ez egy 
nagyon magas szám a többi településen elvégzett bekötésekhez képest. Talán 3-4 településen 
magasabb ettől a bekötések aránya. 311 ingatlanra nem történt bekötés, talán az ellenállások 
miatt, ezek még későbbre tolódnak.  Fundamnenta szerződést kötetett 1154 db a településről, 
ebből kiutalásra került 527, az elkövetkezendő időben várható 627, mert volt, aki később 
kötött szerződést. Jogi illetőségű ingatlant 60 darabot tartunk nyilván, önkormányzati ingatlan 
van 14.  577 olyan ingatlan van Kókán, amit egyéb magánként tartunk nyilván, ezek azok az 
ingatlanok, akik Fundamenta szerződést nem kötöttek, de valamilyen részletfizetéssel 
teljesítik a kötelezettséget. 527 kiutalt Fundmenta szerződés volt, ezt két csoportra lehet 
osztani, az egyik csoport, aki takarékoskodó volt, akik többletbefizetést teljesítettek, Náluk a 
többletet vissza fogjuk téríteni, ilyen 233 volt. Vannak olyanok is, akiknél hiány mutatkozott 
az utalásból, ilyen 252 van. Nagy nehézséget jelentenek a társulatnak és az 
önkormányzatoknak is a behajtásra átadott ingatlanok száma Kókán, jelenleg 289 db.  
Az adatokból látható, hogy a lakosság nagy része már fizetett, és a szolgáltatást is igénybe 
veszi. Kérte, hogy akinek kérdése van, tegye fel.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester kérte a lakosságot, hogy aki hozzászól a témához, 
mutatkozzon be és tegye fel kérdését.  
 
SZÓRÓ ISTVÁNNÉ Kóka, Zsámboki út 12. elmondta, hogy 2015. november 11-én 
rákötötték az ingatlanán a csatornát a rendszerre, az 2016-ig jól működött. 2017. első felétől 
már a nagy melegben eldugult. Segítséget kért az önkormányzattól azt mondták, hogy nem 
tartozik oda, segítséget kért a vízműtől, akik szintén azt mondták, hogy nem tartozik oda. 
Akkor felhívta Nagykátát, akik azt mondták, hogy nem foglakoznak vele, mert nem tartozik 
oda.  Akkor valakitől azt az információt kapta, hogy ez a Szekeres Ferencre tartozik, Már 
amióta rákötöttek a csatornára, azóta már 6 alkalommal kellett szippantatnia. Kérdezi, hogy Ő 
most miért fizet, mert a csatornadíjat fizeti, de nem használja.  Valami történt a bekötésnél, 
ezt ki kellene valahogyan vizsgálni. ! 
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS elmondta, hogy felírták az ingatlan címét, és ezt a helyszínen 
kell kivizsgálni, nem lehet látatlanban eldönteni, hogy mi történt. Lehet az utcai vezeték 
hibája, de lehet egyéb hiba is. Kiküldik a házi bekötéseket végző vállalkozót, aki ellenőrizni 
fogja, hogy hol van a probléma és kijavítják.  
 
DÁVID ISTVÁNNÉ elmondta, hogy az utoljára kiküldött levélben, amit a Dózsa György út 1 
alá küldtek, és nem a Dózsa György út 2/a alá, ahol lakik az szerepelt, hogy több mint 5.000.- 
Ft tartozása van.  Amikor megkapta a levelet, akkor elővette a szerződét, amit még a 
Fundamanta Zrt-vel kötött, amiben a vállalás a következő volt: „A Tápiómenti 
területfejlesztési Társulás volt a projekt menedzser a kivitelező a csatornázási társulat, aki a 
fundamantával kötött befizetéseink után a támogatást Ő veheti fel. - Igazam van Elnök ÚR?    
  
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy nem teljesen pontos s kivitelező megnevezése.  
 
DÁVID ISTVÁNNÉ elmondta, hogy a három intézménynél megkötöttük a szerződést, és a 
három intézmény egyidejűleg a belépési szándéknyilatkozatban ez áll. 
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Az érdekeltségi hozzájárulás összege: 265.000.- Ft, a Fundamenta Zrt vel kötött szerződésen 
keresztül történő megtakarítással az alábbiak szerint: 1960. Ft/ 100 hónapon keresztül, ami 
196.000.- Ft, és a 250.000.- es hozzájárulás összegét pedig állami támogatásból egyenlíti ki az 
állam. Ennek alapján nyilvánvaló, hogy ezt a szerződésbeli kötelezettséget kellett nekem, 
mint szerződő félnek teljesíteni. Ezt Én 100 hónapon keresztül teljesítettem. Az első két év 24 
hónapjában a Fundamentának fizettem, 47. 040. Ft-ot. Akkor értesítettek róla, hogy majd a 
csatornának kell fizetni.  Az Elnök Úr a levelében írta, hogy itt ugyanúgy kell fizetni, mint a 
Fundamentának, de a 200.- Ft-os csekkdíjat, azt ráteszik a társulat működési költségére. Nagy 
örömmel értesültem róla, hogy megkapta az állami támogatás összegét, az Unió rábólintott, 
Mi fizettük a 2160.- Ft-ot pedig a vállalás 1960.- Ft volt 100 hónapon keresztül.  
Nagyon meglepődtem akkor, amikor megkaptam, hogy 5600.- Ft körüli összeggel tartozom, 
amikor a szerződésben vállalt kötelezettségemnek határidőre eleget tettem. Azt hittem, hogy 
ez csak elírás, próbáltam Önöket telefonon felhívni, de akkor még nem tudtam, hogy 
lehetetlen dologra vállalkoztam, mert a telefont nem veszik fel. Amikor megpróbáltam 
személyesen megkeresni, akkor viszont bolyongtam az Egreskátai és a Dózsa György út 
között Nagykátán.   A levélpapír felső részén az egyik cím volt, a bélyegzőn a másik cím volt. 
Amikor oda találtam kiderült, hogy ma már nem fogadnak. Írtam levelet, hogy valószínű, 
hogy tévedésről van szó, nagy tisztelettel kérem, hogy vizsgálják felül, mert már többen 
kaptunk ilyen levelet, amiben egyeseknek túlteljesítésről, másoknak mínusz jött ki, 
ugyanolyan fizetési feltétel mellett.  Nem az összeg nagyságáról van szó, hanem nem tudtam 
kideríteni, hogy mi lehet az az összeg, amivel Én tartozom. Megkerestem a Fundamentát és az 
megküldte az elszámolásomat. Én a 196.000.- Ft helyett 212.000.- Ft-ot fizettem be, tehát 
többet, mint a szerződésben vállalt kötezetettségem. Boldogan kifizettem a 200-ft-os 
hozzájárulásokat, de nem ezt vártam, hogy nem tudok Önökkel értekezni. Végül egy ajánlott 
levélben összeszedtem minden csekknek a feladási dátumát, az összegszerűséget. Végül 
kaptam egy olyan levelet, amiben azt ismételgették - az Ön aláírásával-, hogy adósságom van.  
Mivel Én átnéztem az összes iratot, így sorrendben van, amit leveleztünk egymással.  
Az egyik levélben a vállalás 260.000, a másikban 265.000, a harmadikban 280.000. Ft.  
Önök visszaigazoltak Nekem 2015- ben és 2016.- ban, hogy nulla forint a tartozásom, akkor 
Én nem tudom ez a 5.600.- Ft ez mi? !  Asz ügyintézéssel kapcsolatban, hiába ismételgeti 
nekem az ügyintéző azt a levelet, nem tudom elfogadni, ha nem mondják meg, hogy mi az!  
Kedves elnök Úr! Kérem, hogy mondja meg, hogy miből adódhat ez a tartozás!?  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS elmondta, hogy a házi bekötések kivételével – 
 
SZABÓ RAFAEL bekiabált, hogy az válaszoljon, akit kérdeztek.  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS elmondta, hogy Ő maga is a Társulat jogi képviseletében van itt.  
A bekötőnyílástól kifelé a társulás végezte kivitelezőin keresztül és közbeszerzésen keresztül 
vállalkozások valósították meg, az ingatlanon belül a házi bekötéseket végezteti még most is a 
társulat. A Fundamentával kapcsolatban: Az érdekeltségi hozzájárulás úgy van meghatározva, 
hogy X hónapon keresztül X összeget kell befizetni, először a Fundamntához, majd a 
társulathoz.  Ez a befizetés a Fundamentához érkező állami támogatással együtt ki kellett, 
hogy tegye az érdekeltségi hozzájárulás összegét. Ez a levél, amit Ön kapott, ez jogos 
felvetés, hogy miért más mindenkinek ez az összeg. Ez abból ered, hogy a Fundamenta kiutalt 
egy összeget, amikor az Ön szerződése lejárt, megérkezett a társulathoz 5000.- Ft-al 
kevesebb, mint, amit Önnek be kellett volna fizetni.  Ezért ment ki a felszólítólevél, hogy 
ennyivel kevesebb befizetés történt, az hogy ez mi okból történhetett, csak a Fundamenta 
tudná megmondani. A társulatnak nincsen erre nyilvántartása, illetve nem tudja azt 
megmondani, hogy Ön esetleg késve fizetett be akárcsak egy részletet is.  Emiatt az állami 
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támogatásnál kevesebb lett elszámolva. Ezt a Fundamenta tudná Önnek megmondani. A 
Fundamenta, olyan esetekben is vont le, ha bármilyen okból szerződésmódosítás történik a 
futamidő alatt és még több más okból, amiket most felsorolni nem tudok.  Erre a válasz mi 
nem fogjuk tudni megadni. A befizetéseket ellenőrizni kell és kéri, hogy az önkormányzatnál 
kerüljön lemásolásra az összes befizetésről szóló csekk és majd átnézik, hogy válaszolni 
tudjanak arra, hogy miért van a befizetésnél hiány.  
 
DÁVID ISTVÁNNÉ hozzátette, hogy a Fundamenta egyértelműen kimutatta, hogy nincs 
tartozása, és ezt a kigyűjtött befizetésekről szóló másolatot más elküldte az irodában, ezek 
szerint el se olvasták.  
 
KOVÁCS FERENC :  Az, hogy Dózsa György út 1, vagy 2/a , reméli, hogy az stimmel, hogy 
942 hrzs- számú ingatlanban lakik.  5628. Ft –al kevesebb összeg került kiutalásra, mint amit 
elvártunk az Ön befizetései után.  Azt mondta, hogy kapott egy részletes kimutatást a 
Fundamentától a befizetéseiről. 
 
DÁVID ISTVÁNNÉ Igen, a  kamatokkal együtt és az állami támogatás összegével együtt.  
 
KOVÁCS FERENC kérdezte, hogy ez az összeg fedezte azt az összeget, amit kellett volna?  
 
DÁVID ISTVÁNNÉ: Ön szerint mennyinek kellett volna ennek az összegnek lenni?  
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy lát a befizetéseknél olyat, hogy pld: januári befizetés 
nem történt, összevonva történt befizetés. Ez szerepel nálunk, ha kapott a Fundamentától a 
befizetésekről egy részletes tájékoztatót, akkor azt is megkaphatnánk, akkor talán előrébb 
jutnánk.  
Az 527 Kókai kiutalt lakos közül 5 van olyan, akinek pontosan annyit utaltak ki, mint 
amennyit kellett volna. Az összes többi személynek vagy plusz, vagy mínusz volt. 
 
DÁVID ISTVÁNNÉ elmondta, hogy a januári befizetések összegét már decemberben 
befizette.  A hozzájárulás összegének egyoldalú megváltoztatása, ami zavarja, először 
280.200.- Ft, majd 285.000.- Ft. A Fundamenta adatai alapján küldtél el Nekem, hogy nincs 
tartozásom 2015.- ben 2016- ban, akkor nem tudom, hogy mikor keletkezett a tartozásom.  
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy az csak azt tartalmazta, hogy az Ön által befizetett 
összeg beérkezett, azt nem tartalmazta, hogy erre mannyi állami támogatást, illetve kamatot 
fizet a Fundamanta.  
 
 
DÁVID ISTVÁNNÉ elmondta, hogy a Fundamenta megírta, hogy mennyi összeget utalt át.  
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy ezt a Fundamenta által küldött levelet szeretné látni, 
mert ha ott túlfizetés volt, akkor nem jól utalt ki. A Fundamenta mindenkinek a befizetése 
után utalta át az állami támogatást. Amit Tőlünk kapott az csak arra vonatkozott, amit Ön 
befizetett csekken, hogy a Fundamenta erre mennyi állami támogatást, és kamatot számolt 
nem tudok nyilatkozni.  
 
DÁVID ISTVÁNNÉ kérdezte, lehet-e egyoldalúan szerződést változtatni, mert Ő úgy tudja, 
hogy csak jognyilatkozatot lehet változtatni egyoldalúan.  
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DR. BOLDIZSÁR BALÁZS elmondta, hogy az érdekeltségi hozzájárulás összegét a társulat 
taggyűlésének a határozata alapján kell teljesíteni. Itt egyoldalú módosításról nem volt szó. A 
tájékoztatót, amit az előbb mutatott, azt negyedévente küldte ki a társulat, az az adott 
időpontig teljesített befizetéseket tartalmazta. Azt nem részletezi, hogy Ön esetleg 5 nappal 
korábban, vagy tíz nappal később teljesítette a befizetést. A Fundamenta kimutatásból lehet 
megállapítani, hogy Ön a szerződésnek megfelelően teljesített-e, vagy nem. Abban az esetben, 
ha Ön minden hónapban befizette a csekket, amikor kell, akkor Önnek nem lehet elmaradása.  
A társulat kimutatása szerint ez nem így van.  Az, hogy a Fundamanta, hogy számolt, mit 
számolt, ez nem áll a társulat rendelkezésére. Mivel Ön szerződött a Fundamentával, így ezt 
nem is kérhetjük ki Tőlük.  
 
DÁVID ISTVÁNNÉ ¨5.600.- Ft ide, vagy oda, megmondom őszintén, hogy Én nem fizetek. 
Én befizettem időre azt, amire szerződtem Önökkel, Én úgy gondolom, hogy egyéb 
tartozásom nincs, és a csatornának semmi követelni valója nincs.   
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS: annyit kérek Öntől, hogy, amit a Fundamentától kapott, azt akár 
az önkormányzaton keresztül, legyen szíves eljuttatni a csatorna társulathoz. 
 
DÁVID ISTVÁNNÉ: Azt gondolom, hogy Én a fizetési kötelezettségemnek eleget tettem, a 
továbbiakban vitatkozzon a Fundamenta és a Csatorna.  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS: Az a probléma, hogy Ön van szerződésben a Fundamentával, 
nem a csatorna. A társulat nem tudja számonkérni a Fundamenta lakáskasszától, mert nem Ő 
szerződött vele. A társulat annyiban harmadik fél az Önök szerződéses jogviszonyában, hogy 
Ön nyilatkozott a Fundamanta felé, az engedményezési nyilatkozatban, hogy ezt a társulatnak 
kifizetheti, amikor lejárt a szerződése, a ráeső kamattal és állami támogatással együtt, és a 
Fundamenta küld egy összeget, a szerződésére való hivatkozással, hogy kiutalta. Azt hogy Ő 
ezt, hogy számolta ki nem tudjuk ellenőrizni, és nem is tudjuk számon kérni, mert nincs 
közöttünk jogviszony.  
 
DÁVID ISTVÁNNÉ: Az érdekeltségi hozzájárulás összege: 285.000. Ft, vagy 280.200.- Ft, 
vagy 265.000.- Ft?- ezt ki határozta meg?  
 
KOVÁCS FERENC: 265.000.- Ft 2008-ban került meghatározásra. 2010- ben került döntés 
arról, hogy 200 Ft működési költségek kerülnek bevezetésre. Az előtti időszakra nem kellett 
befizetni, aki 2160.- Ft-al fizette, annak 280. 200.- Ft, de, aki 2010 után kötött szerződést, 
annak 285.000. Ft.  Ide adott Nekem egy listát a befizetésekről, három olyan dátumot találtam 
benne, amikor az állami támogatást biztosan nem tetszett kapni.   
 
NAGY VERONIKA Kóka, Új utca 19. szám alatti lakos elmondta, hogy szintén azonos 
cipőben jár, mert 3129.- Ft hiánya van a befizetésnek. Honnan lett a hiány, amikor minden 
elszámolás alakalmával azt a tájékoztatást kapta, hogy nincs tartozása. Nem tudtak választ 
adni, arra, hogy honnan lett 3129.- Ft hiánya.  Egészen addig, amíg egyenesen a 
Fundamentának fizettünk nem volt probléma a befizetéssel, utána azt a tájékoztatást kapta, 
hogy különböző összegeket utalt a társulat a Fundamentának. Annak ellenére, hogy Én 
mindig befizettem a szükséges összeget, mégis most azt hozták ki, hogy elmaradásom van, 
annak ellenére, hogy mindig O volt az egyenlegem. Azt mondták, hogy azért vannak még 
mindig elmaradások a házi bekötéseket illetően, mert lakossági ellenállásba ütközik. 
Szeretném Önnek Elnök Úr jelezni, hogy levélben is megkerestem a társulatot, hogy minden 
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feltételnek eleget tettem, és mégis több hónapja várom, hogy élőre kössék.  Szeretném 
megkérdezni, hogy lesz-e még működő csatornám, reménykedhetek-e még?  
 
KOVÁCS FERENC: A bekötéseken folyamatosan dolgoznak, akinek az írásbeli kérelme 
eljutott a csatorna társulathoz, annak be fogják kötni.  
A 3129.- Ft-os elmaradással kapcsolatban ugyanazt tudja mondani, mint az előző hölgynek, a 
Fundamenta különböző összegeket utalt át.   
 
MELEG ADRIENN Szabadság utca: Tanácsként mondta a lakosságnak, hogy mindenki nézze 
meg, hogy mikor fizette be a Fundamentát, mert nem jó előre befizetni, mert adott időszakban 
kapjuk az állami támogatást, és ha előre befizetjük, akkor nem fogjuk megkapni. Ebből 
adódhatnak az eltérések.  
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy számtalan olyan esettel találkoztak, hogy egy adott 
hónapban két csekk is befizetésre került. Az egyik hónapra így megvan az állami támogatás, 
de az előző hónap végéről a másik hiányzik. A Fundamenta mindig csak három hónapot fog 
figyelembe venni 2012-től, nem fog négy hónapot figyelembe venni. Technikai dolgok ezek.  
 
LANTOS JÓZSEF Kóka, Alsóvásártér 10. Elmondta, hogy itt Kókán már megtörtént egyszer, 
hogy a lakosság pénzén megcsináltatták a Vízművet, majd átkerült Ceglédre, majd átkerült 
Szolnokra. Szeretné, ha most nem esnének abba a hibába, hogy a lakosság pénzén 
megcsináltatnak mást.   
 
KOVÁCS FERENC: elmondta, hogy elhangzott 2008-ban, hogy 15 % a lakossági önrész ez a 
265.000.- Ft.  
 
LANTOS JÓZSEF: Önök megkapták az állami támogatást egyszer, a lakosságtól megkapták 
a pénzt megint, és most a csatornadíjat kell fizetni!?  
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy az állami támogatást a lakos kapta meg, a 196.000. Ft- 
hoz az állam hozzátette az állami támogatást, hogy 265.000.- Ft legyen.  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS elmondta, hogy az érdekeltségi hozzájárulások alkotják az egész 
építési munkálatnak az önerejét, az uniós támogatás az egész építést. A szennyvízdíjat a 
csatorna használatáért Ön a TRV- Zrt- nek fizeti a csatorna használatáért. A társulat nem 
kapott egy forint állami támogatást sem. Azt az állami támogatást, amiről most beszélnek a 
Fundamenta kapcsán azt önök kapták azért, hogy ne kelljen a 265.000.- Ft-ot befizetni. 
 
BÚZÁS JÓZSEF Kóka, Nagykátai úti lakos elmondta, hogy Magyarországon az egyik 
legnagyobb projekt volt ez a csatorna, kicsit szégyenletesnek tartja, hogy egyetlen egy 
irodájuk van Nagykátán, két alkalmazottal. Nem tudják az idősek és a betegek, hogy mikor 
van nyitvatartás, nincsen vonalas telefonjuk, csak mobil.  Amit reggeltől- estig nem vesznek 
fel.  Itt rengeteg kérdés elhangzik lehet, hogy egy telefonnal el lehetne intézni és nem kellene 
sorba állni, ha valaki Nagykátán felvenné a telefont és tudnának az idősebb betegeknek 
információt adni. Milyen ügyben mikor jöjjön, időpontot kérhetne.  Voltam már ott többször, 
két alkalmazottal dolgoznak, és állandóan tömegnyomor van. Úgy érzem, hogy ebben a 
milliárdos projektben kell, hogy legyen egy normális, kultúrált iroda, olyan információs 
rendszerrel, ahol az idősek is tudnak telefonon informálódni. Az lenne a kérésem, hogy 
legyen szíves intézkedni.  
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KOVÁCS FERENC elmondta, hogy teljesen jogosnak tartja a hozzászólást, de egyidőben 
rengeteg levelet (felszólítást) kellett kiküldeniük, egyszerre 20.000 levél ment ki, és erre az 5 
fős iroda nem volt alkalmas ezt belátja. A két fő ügyintéző napi 9 órától tudott ügyfelet 
fogadni, napi 100 fő forgalommal.  Egy ügyintéző csak az emaileket fogadta, 1 fő az 
önkormányzatokkal tartja a kapcsolatot, 1 fő folyamatosan könyvel. Ehhez a lakossági 
forgalomhoz 10 főnek is kellett volna lennie, hogy időben, ki tudják szolgálni az embereket.  
Tanultak is abból, hogy egyszerre ilyen mennyiségű levél nem küldhető ki.  Olyankor nem 
tudták felvenni a telefont, amikor az ügyfélsor a Dózsa György út közepéig ért.  Az e-
mailekre válaszoltak.  
 
BÚZÁS JÓZSEF elmondta, hogy egy ekkora beruházásnál vegyenek fel annyi ügyintézőt, 
hogy el tudják látni a feladatot.  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS kéri az önkormányzatot, hogy a bejelentéseket juttassák el a 
csatorna társulathoz. Sokszor hiába mentek a lakosok Nagykátára, ott helyben nem tudtak 
nekik választ adni a kérdésükre.  
 
SZABÓ ANITA Kossuth utca 67. A csatornával már évek óta problémájuk van. Már több 
alkalommal kellett görényezni.  Már nem szippantanak, hanem görényeznek, de kiderült, 
hogy eleve nem lehetett volna belekötni. Olyan biztosításuk van, amiben ez is szerepel és 
fizet, de már felszólította a biztosító, hogy több ilyen bejelentés ne legyen, mert nem fogja 
téríteni. Kérdezte, hogy az önkormányzathoz benyújthatnak- e kéréseket, ha olyan 
problémájuk van, amit nem tudnak megoldani.  Szeretne egy olyan kontaktot, hogy legalább 
azt érezzék, hogy foglalkoznak velünk. Legalább történjen valami.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy lehet az önkormányzathoz fordulni, 
összegyűjtik és e-mailben továbbítják. Fizetési problémák esetén nem igazán tud az 
önkormányzat segíteni.   
 
VASTAGNÉ ÚJFALUSI LÍDIA kérdezte, hogy ténylegesen kit keressen a problémákkal az 
önkormányzat?  
 
KOVÁCS FERENC felírta a lakcímet és megnézik, hogy ennél az ingatlannál ki volt a 
kivitelező.  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS elmondta, hogy a kivitelezőket szavatosság terheli. A garancia 
már eltelt, de még a hátralévő 1-2 évig még lehet számon kérni. Amennyiben ilyen műszaki 
probléma van, akkor az, jusson el, mert számon lehet még kérni.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ képviselő: Elmondta, hogy Kovács Ferenc Úrral 2010 december 8-án már 
találkozott, amikor 10 percig tartott a csatorna fórum. Most azt szeretné kérdezni, hogy amit 
Önök felvettek tiszteletdíjat az az Én lakossági befizetésemből történt-e, az Önök részére a 
kifizetés. Továbbá azt is meg szeretném kérdezni, hogy az önkormányzat kézfizető kezességet 
vállalt a lakosság azon részére, akik nem tudták, vagy nem akarták, vagy bármilyen okból 
nem tudták teljesíteni a 285.000.- Ft befizetését.  Azt látjuk, hogy az önkormányzatok 
behajtásokat kezdeményeznek, holott az önkormányzatoknak kellett volna első számban helyt 
állni. Ez nem történt meg véleményem szerint, mert nem tudunk arról, hogy az önkormányzat 
kifizette volna ezt a pénzösszeget és utána Ő próbálná behajtani a lakoson, egyből a lakoson 
kezdik a behajtást. A másik kérdésem az volna, hogy etikusnak tartják-e Önök azt, mint 
polgármesterek, akik ebben részt vettek és tiszteletdíjban részesültek, hogy a „ Mari néni „ 
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nyugdíjának levonják a 33 %-át akár a 40.000.- ft.  nyugdíjból is, Önök pedig havi szinten 
pancsolnak a százezrekben: ”  
Kik voltak azok a személyek, akik a csatornatársulaton belül pénzt vettek fel?.  
Etikusnak tartják-e, hogy behajtják a lakosságon és közben tiszteletdíjat vesznek fel?  
Az Önök szájából szeretném hallani, hogy mennyi az az összeg, amit felvettek. Jelen állás 
szerint mennyi ideig fog még tartani a tiszteletdíj felvétele? Mikor lesz a tényleges pénzügyi 
zárás, mikor lesz egy igazságos elszámolás a lakosság felé?  
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy azt mondja a képviselő Úr, hogy 2010- ben ebben a 
teremben, már kérdéseket tett fel, ez nem lehetett így, mert nem kérdezhetett tiszteletdíjakról, 
mert fél évvel később született döntés arról, hogy tiszteletdíjat kapnak a képviselők. 2010 
decemberében ezt a kérdést elég balgaság lett volna feltenni, mert 2011 májusában született 
döntés, és 2011 júniusától volt tiszteletdíj.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: „Akkor Ön nem mond igazat, mert Juhász Ildikó volt jelen és Kovács 
Norbert projektigazgató. Juhász Ildikó sírva fakadt és azt mondta, hogy ilyen kérdést nem 
tehetek fel, mert ezzel teszem tönkre más emberek áldozatos munkáját. Így volt Kovács Laci, 
vagy nem így volt? ” 
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy nem tartja valószínűnek, mert akkor még nem volt szó a 
tiszteletdíjról.  
 
LÉNÁRT JÓZSEFNÉ bekiabált- „Márbizony így volt”” 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester leintette, hogy nem kapott szót.  
Elmondta, hogy 2010. december 8-án volt egy csatornával kapcsolatos tájékoztató, ahol már 
előtte az volt a vélemény, hogy nem volt kellően meghirdetve, előkerestem, a hírhozóban az 
első oldalon jelent meg a meghívó. Ettől jobban nem tudtuk volna meghirdetni. „Legyél 
szíves ilyen téren ne rágalmazzál, mert már itt nem így van. „” 
Kivetítette, hogy a Területfejlesztési Társulás tagjaiból, kinek milyen tisztsége van, és mettől- 
meddig vett fel tiszteletdíjat.  
Az hogy én akkor sírva fakadtam az biztos, hogy nem így volt, felháborodtam. Való igaz, 
hogy 2010 októberétől töltöm be a tisztséget, tiszteletdíjat 2011. novembertől kaptunk, és 
2016. februárban kaptam az utolsó tiszteletdíjamat. Az alatt az időszak alatt volt a csatorna 
beruházás legnagyobb része.  2011-ben bruttó 75.000.- Ft-ot kaptunk, mert akkor még nem 
volt annyi feladat vele, annak arányában emelkedett később a tiszteletdíj, ahogyan egyre több 
feladatunk keletkezett, úgy emelkedett a tiszteletdíj összege. Egyre többet kellett Nagykátára 
utazni, rengeteg dolgunk volt vele, ezért születtek a tiszteletdíjak. Tisztességesen adózott, 
bejelentett jövedelem volt.  „ Mi adóztunk ezért. „”  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Senkit nem érdekel, a lakosság befizetéseiből volt. „” 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy csinált egy kimutatást, hogy az 5 év alatt milyen összeg 
volt, amit tiszteletdíjként kapott Ő személyesen és azt is kivetítette: Nettó: 4.801.200 Ft, 
Bruttó: 7.200.000 Ft. A tisztségviselő polgármesterek összes, az 5 éven keresztül felvett 
tisztelet díja: Nettó: 42.903.179 Ft, ez Bruttó: 63.673.333 Ft volt. Az egy ingatlanra jutó 
összeg bruttó 2358.- Ft- nettó pedig 1589.- Ft-ra jön ki.  
Az látszik, hogy most ezen lovagoltok, Majoros Tibor kiírásaiban ez látszik, de 
visszautasítom azért, mert becsülettel megdolgoztunk érte. Nem szégyenkezünk azért, mert 
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tiszteletdíjat kaptunk, mert mindenki dolgozott érte.  Megvalósult a csatorna? Kezdetektől 
fogva azt mondtuk, hogy ennyi lesz a befizetés a lakosság részére, nem vertünk át senkit.  
23 alakalommal jelent meg a csatornával kapcsolatos tájékoztató az újságban, mindenki 
tisztában lehetett vele, hogy fizetni kell, 2200 Ft-jával lehetett volna fizetni. Kértük a 
lakosságot, hogy kössék meg a Fundamentát, mert probléma lesz, amikor be kell majd fizetni.  
Voltak sokan, akik ezzel nem foglalkoztak, vagy valamilyen csodára vártak, vagy valaki azt 
mondta Nekik, hogy ne fizessenek, mert ebből úgysem lesz semmi.  Voltak ilyenek.  Nagyon 
sajnálom azokat az embereket, akik nem kötötték meg a Fundamentát, mert részletekben 
lehetett volna fizetni.  Sajnos most azok bajban vannak. Az önkormányzat még mindig próbál 
részletfizetési kedvezményt biztosítani. Akinek végképp nincs pénze, arra is keresünk 
megoldást, de ezt a pénz be kell fizetni! 
 
KOVÁCS FERENC: Válaszolt Nyári Lászlónak. Úgy tudom, hogy minden képviselő felel az 
önkormányzat pénzügyi dolgaiért.  Nem szedné be behajtással az önkormányzat Kóka 
lakosságától az összeget, amennyiben kifizetné azt az összeget, amit a lakosok nem tudtak 
befizetni. Az önkormányzat kezességet vállalt, Ön felvállalja, hogy akár 100 milliós 
nagyságrendben az önkormányzat befizeti a lakosok helyett?  A kézfizető kezesség arról szól, 
ha az adós nem tud fizetni, a kezesnek kell fizetnie. Még ennek ellenére is előfordulhat akár 
Kókával, vagy az összes településsel is, hogy helyt kell állniuk.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ kérdezte, hogy akkor mire mentek a behajtások? 
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy azért, hogy ne az önkormányzatnak kelljen fizetnie.   
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS: elmondta, hogy nagyon sokáig próbált a társulat hitelhez jutni,  
Ha a lakosok közül mindenki befizette volna egyszerre a 260.000.- Ft-ot, akkor nem lett volna 
szükség hitelre. Arra vállalt az önkormányzat kezességet, mert akkor nem kaptak volna 
bankhitelt és nem lehetett volna elindulni. Az önkormányzatok saját döntése, hogy akarják-e a 
lakosok helyett kifizetni.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ kérdezte, hogy kik szavazták meg Önöknek a tiszteletdíjakat? A lakosság 
miért nem lett ebbe bevonva. Kik döntötték el, hogy kik fognak tiszteletdíjat kapni?  Ki 
döntötte el, hogy ki mennyi pénzt fog felvenni a lakossági befizetésekből?  Azt olvastuk a 
facebookon, hogy kizárólag a lakosság befizetéseiből gazdálkodott a csatorna társulat.  
 
KOVÁCS FERENC elmondta, hogy 2011. májusában a taggyűlés szavazott a 
tiszteletdíjakról.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ kérdezte, hogy erről a lakosokat értesítették?  
 
KOVÁCS FERENC: A küldöttek jelen vannak a taggyűlésen, és Ők tudják utána a 
alakosságot tájékoztatni.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy ahhoz tudná hasonlítani, hogy a társulásnak 
vannak küldöttei, a társulás küldöttei a polgármesterek. Igen a polgármesterek szavazták meg 
a tiszteletdíjat, de erre jogosultságuk volt.  Ez ugyanaz, mint amikor a képviselő-testületi 
ülésen az alakuló ülésen a képviselő-testület tagjai megszavazzák maguknak a tiszteletdíjat.  
Ugyanaz!    
 
Taps hangzott el a teremben.  
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NYÁRI LÁSZLÓ elmondta, hogy kikéri magának, de Ő nem szavazott magának 
tiszteletdíjat! 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ válasza: Azért, mert akkor még nem voltál képviselő. 
 
NYÁRI LÁSZLÓ elmondta, hogy már olyan feltevést is tett, hogy a tiszteletdíjaikat juttassák 
el a falu lakosságának. Volt olyan, aki azt mondta, hogy „Nem képzelem, hogy itt munka 
folyik és a munkáért pénz jár” 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, ez nem úgy működik, hogy juttassuk el a lakossághoz, vannak 
olyan képviselők, bizottsági tagok, akik nem veszik fel a tiszteletdíjukat, hanem általuk 
kiválasztott Civil szervezet, vagy alapítvány javára átutaltatják. Van, aki ezt teszi, és van, 
akinek a szája jár.  
 
 
NYÁRI LÁSZLÓ kérdezte, hogy akkor a fizetésedet átutalod az alapítványoknak?   
 
JUHÁSZ ILDIKÓ: Itt most nem a fizetésről van szó. „ Az Én fizetésemet a Magyar Állam 
adja, a tiszteletdíjat az önkormányzat pénzéből kell fizetni.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ elmondta, hogy a lakosságot nem vonták ebbe be, erről nem is tudott a 
lakosság egészen addig, míg egy ember nem tájékoztatta Őket.  Minden település 
polgármesterének kutya kötelessége lett volna, hogy a lakosságát tájékoztassa. Ha az 
interneten nem jelennek meg ilyen tájékoztatások, akkor a lakos a mai napig sem tud erről a 
titokról.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy ez soha nem volt titok., nyílt adat volt, mert 
ez közadat.  
 
SZABÓ RAFAEL Kóka, Homok utca 40. Kérdezte, hogy ez a 15 %, amit Mi befizettünk, ez a 
285.000.- Ft, ez visszaosztva, kb: 180.000.- Ft-os beruházás családi házanként, telkenként, mi 
kerül ennyibe, ez szerintem ez nagyon magas összeg, máshol olcsóbban megoldották.  
Lehetséges-e az, hogy ugyanabban a társulásban lévő községben az egyik helyen több mint 
100.000.- Ft-al kevesebbe kerüljön családi házanként? 
 
KOVÁCS FERENC: Ilyen biztosan nincs, mert itt a 20 település ugyanazt az összeget fizeti. 
Ez a beruházás jóval több, mint 30 milliárdos, ha leosszuk a 27 ezer ingatlannal, akkor fog 
olyan számot kapni, amit mondott. Ha a Magyar állam nem adott volna állami támogatást, 
akkor lakosonként jóval 1,5 millió forint fölötti összegbe került volna.  
Több mint 800 km csatornát, számtalan bekötést és átemelőt, utakat, szennyvíz telepeket 
építettek be.  
 
SZABÓ RAFAEL Nem fogadom el az Ön válaszát! 
 
KOVÁCS FERENC: Pontosan mennyibe kerül egy szennyvíztelep, azt most nem tudom 
megmondani. 
 
SZABÓ RAFAEL: Az a kérdés, hogy akkor Ön miért vette fel a pénzét, ha egy ilyen egyszerű 
kérdésre nem tud válaszolni. 
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JUHÁSZ ILDIKÓ: Ez nem olyan egyszerű! 
 
KOVÁCS LÁSZLÓ: képviselő: Kérdezte, hogy mikor történik a Viziközmű részéről az 
elszámolás, tudjuk jól, hogy megkaptuk az Uniós támogatást. Természetesen követjük a 
Majoros Tibor útmutatásait, ha valaki, akkor Ő ebben teljes mértékben jelen volt, és úgy 
látjuk, hogy eléggé tisztességesen jár el, függetlenül attól, hogy másoknak más a véleménye.  
Nagyon sok településen már visszakapták a lakosok a megfelelő összeget mi is erre várunk, 
hogy mit fognak mondani.  Arra szeretne választ kapni, hogy megjelent egy videó a Majoros 
Tibor által megjelölt oldalon, amiben Kovács Urat megkérdezik, hogy válaszoljon arra a 
bizonyos 30 milliós tranzakcióra. Arra szeretne választ kapni, hogy mi lett ennek a vége?  
Közben járt-e Czerván Úr, akinek felhívták a figyelmét, hogy Uniós pénzekről van szó.  
 
KOVÁCS FERENC válasza: Nem vagyok meggyőződve, hogyha Majoros Úr útmutatásai 
szerint halad, akkor nem jut be egy erdőbe. Már 20 éve ismerem, soha nem vezetett semmi 
eredményre az Ő ádáz, személyeskedő háborúja. Meg vagyok róla győződve, hogy most sem 
fog. Azok a dolgok, amiket írt ebben az újságjában a valóságot nem tükrözi. Általában 
összekeveri a dolgokat. A kettőnk közötti személyes ellentét, aminek két évtizedes 
hagyománya lesz.   Ez az újság, a személyem elleni és a Czerván György lejáratásáról szól, 
azt nem hozza nyilvánosságra, amivel megcáfolják az Ő állításait. Buldózerként azt gondolja, 
hogy Ő lesz a Tápióvidék megmentője. A tevékenysége merőben hiteltelen.  
A hangfelvétel, amiről beszél, Én nem tudok róla, hogy egetverő következményei lettek 
volna, ha Ön hisz Neki, akkor higgyen, Én úgy gondolom, hogy a Tápióvidék lakosai nem 
annyira hülyék, hogy felüljenek Majoros Tibor szavaira.  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS: Arra a kérdésre, hogy mikor lesz elszámolás, a jogszabály úgy 
szól, hogy a társulat, amikor a feladatát megvalósította, utána elszámolási eljárást kell 
lefolytatnia. Az elszámolási eljárás keretében el kell számolni az érdekeltségi 
hozzájárulásokkal. A jogszabály azt is mondja, hogy a tagok az érdekeltségi hozzájárulási 
kötelezettségük alól nem fognak mentesülni, utána az önkormányzatok behajtják.  Utána már 
a saját nevükben. Említette, hogy az országban több helyen visszafizettek érdekeltségi 
hozzájárulást, erről Én nem tudok, annak ellenére, hogy ismerem a Nagykőrösi helyzetet is. 
Nagykőrös esetében nem történt érdekeltségi hozzájárulás visszafizetés, önkormányzati 
támogatás felosztása történt. 
 
KOVÁCS LÁSZLÓ elmondta, hogy a gerinchálózatot 2015-ben átadták, az már egy másik 
dolog, hogy bevállaltak bekötéseket. 2015- ben ez át lett adva, lejöttek az Uniós támogatások, 
lejött a Kormánynak a támogatása. Amikor az átadás megtörtént egy hónapon belül létre 
kellett volna hozni egy bizottságot, aki elindította volna az elszámolással az egész pénzügyi 
tranzakciót. Ez a mai napig sajnos nem történt meg. Mindenki hivatkozik mindenről, a házi 
bekötésről. A házi bekötés tudjuk jól, hogy az egy vállalt feladat, az nem kötelező azt 
bevállalta a társaság.  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS elmondta, hogy itt nem bevállalásról van szó, a viziközmű 
társulat, az úgy működik, hogy az alapszabályában van meghatározva, hogy feladatának része 
a házi bekötések megvalósítása. A feladatát maradéktalanul meg kell valósítani, amikor ezt 
megvalósította, utána kell elszámolnia.  A beruházásnak egy része fejeződött be. 
Jelenleg is vannak garanciális javítások, amikor ezek befejeződnek, akkor lehet az elszámolási 
eljárást megindítani. 
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KOVÁCS LÁSZLÓ hozzátette, ha a garanciát akarom érvényesítetni, akkor azt azzal lehet, 
Aki valójában a rossz munkát végezte.  Olyan ocsmány munkát végeztek, hogy az egész 
településnek a haja az égnek áll.  Állítólag Kókán a lehető legrosszabb. Az is kiderült, hogy 
minden egyes településről lehúztak, Kókáról 2,6 Km csatornát húztak le. Ebből készültek el 
ezek a tisztítóművek, mert ezt az Unió nem finanszírozta.  Az Isaszegi utcában elmegy a 40-es 
számig és ott megáll.  Olyan rossz munkát végeztek, ezeket az embereket addig nem lett volna 
szabad kifizetni, amíg valaki le nem ellenőrzi. Hol voltak a hozzáértő szakemberek?  
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS: Abban igaza van, hogy az a rendszer, ami nem használatra 
alkalmas módon lett kiépítve, vagy jól működik, azt ki kell javítani!  Az Unió úgy támogatta a 
projektet, hogy az összes településnek kell kiépíteni egy közös szennyvíztisztító telepet. Azt is 
mondhatná, hogy Magyarországnak a legnagyobb építőipari cégei vettek részt a 
megvalósításban, tehát elvárható, hogy a rendszert megfelelő módon építsék meg. Kókán 
egyetlenegy dologról tudok az a szaghatás, amit még most is vizsgálnak igény érvényesítés 
végett.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, bemutatta térkép kivetítésével, hogy melyek voltak 
azok a szakaszok, amik lehúzásra kerültek 2009-ben, mert ezeken a részeken nem volt 
gazdaságos kiépíteni a csatornát, mert nagyon gyéren lakott. Ahol elviszik a vezetéket, ott az 
a cél, hogy minél több rákötés legyen.  Az önrész támogatásból lettek ezek a szakaszok 
megcsináltatva, már nem uniós támogatás által, hanem ebből lettek teljes egészében 
finanszírozva.  
Az Önrész támogatásból pénz a társulásnál meg sem fordult, az elvégzett munkák után a 
számlákat be kellett küldeni, és a támogató hatóság fizette. Itt is megy a Majoros féle 
csúsztatás, hogy ezt azért kapták, hogy a lakosoknak a 285.000.- Ft, az kevesebb legyen.  Ez 
nem igaz. Az önrész támogatás az UNIÓ által nem finanszírozott, de kötelező tételek 
kiépítésére lett kérve.  A 2009-ben lehúzott szakaszok is ebből lettek építve. A cél az volt, 
hogy ne kerüljön többe a lakosságnak, mint a meghirdetett 285 000 Ft. Mindent megtettünk 
azért, hogy ez az önrész ne növekedjen.  
Hazugság, amellyel vádolja Majoros Tibor Czerván György Urat. Az államtitkár Úr 
rengeteget dolgozott azért, hogy a Tápió térségnek megszerezze ezt a pénzt, hogy a lakosknak 
ne kelljen véletlenül se több pénzt befizetni, mint amit már 10 évvel ezelőtt mondtak nekik.  
Majoros Úr óriási pátosszal tudja elmondani, legnagyobb hazugságait. Kiadott egy újságot –
Szülőföldünk címmel, illetve a facebookos tájékoztatójában, az jelent meg, hogy „a 
polgármester asszony és csatlósai azt szavazták meg, hogy ne legyen elszámolás”. 
Ez nem így van, mert elszámolást akarunk mi, amikor itt van a törvény által előírt ideje. De 
nem akarjuk az önkormányzatot romba dönteni. Nem szeretnénk, hogy majd az 
önkormányzattól vonják le, inkasszálják le azt a pénzt, amiért kezességet vállaltunk, felelősen 
gazdálkodunk. 
Azt gondolom, hogy nem kell bennünket keresztre feszíteni.  Majoros Úr is azt írta, hogy a 
polgármester asszony is a mai napig tiszteletdíjat vesz föl, és már 21 milliónál tart.  
Én meg feljelentettem Majoros Urat a rendőrségen, a Monori rendőrkapitányság nyomoz az 
ügyben. Utána Majoros Tibornak eszébe jutott, hogy megkérdezze a társulást, hogy amit kiírt, 
abban mi az igazság!?  Az előbb kivetítettem, hogy mennyi volt a tiszteletdíj.  Azt meg a 
munkámért kaptam és az vesse rám az első követ, aki ingyen dolgozik.  
 
KOVÁCS LÁSZLÓ hozzátette, hogy Majoros Úr Lázár János Úrhoz írt levele tartalmazza – 
amit kapott tőle, tehát nem Ő találta ki, nem tudom, hogy eljutott-e ide a levél az 
önkormányzathoz.. Lázár János egyértelműen leírta, hogy miből áll össze ez az egész 
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támogatási rendszer. Éppenséggel, ha az állam ennyi pénz adott le, akkor az is elképzelhető, 
hogy a lakosságnak csak minimális összeget, vagy semmit nem kell fizetnie.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester kivetített egy levelet, amire Kovács László azt mondta, hogy 
ez nem az! Hangzavar keletkezett a teremben.  
 
MELEG ADRIENN kérdezte, hogy a képviselő testület minden tagja ugyanezen a 
véleményen van, vagy csak két ember, szeretné tudni.  
 
KOVÁCS LÁSZLÓ megjegyezte, hogy nem kell visszafogadni a pénzt, nyugodtan maradhat 
a társaságnál! 
 
DR. BOLDIZSÁR BALÁZS: Annyit szeretne mondani, hogy a társulatra, egy biztosan 
vonatkozik, az pedig a jogszabályok.  
Nagykőrösön az önkormányzat saját forrásból, saját döntése alapján átadott pénzekből térített 
vissza a lakosságnak.  Ez nem visszafizetés, támogatás elosztás. Nagykőrösön az érdekeltségi 
hozzájárulás összege most is annyi, mint volt egy évvel ezelőtt.   
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Adriennek válaszolta, Mi senkinek a szekerét nem toljuk, mi a lakosság 
érdekeit képviseljük. Szomorúnak, tartom, hogy… Majoros Úr ide, Majoros Úr oda, hogy a 
20 település 120 képviselője közül, csak mi ketten vettük a fáradságot, hogy megkeressük 
Majoros Urat személyesen, hogy ugyan mondja már meg Nekünk, hogy a tejeskávéjából issza 
ezeket az állításokat, vagy valami valóság alapja?  Elénk rakott egy nagy adag iratot, amiből 
láttuk Igen vastag iratanyag van, amit a csatornatársulat megpróbált nem a lakosság elé tárni, 
holott Én úgy gondolom, Kókai lakosként, meg kényszertagjaként ennek a csatornának, hogy 
kutya kötelessége lett volna Önöknek, azaz a csatorna társulat vezetőjének, elnöknek, elnök 
helyettesének, mindenben maximálisan a lakosságot tájékoztatni. Nem azért tesszük fel itt 
ezeket a kérdéseket, hogy sározzunk valakit, hanem, hogy öntsünk tiszta vizet a pohárba.  
 
MELEG ADRIENN: Én csak annyit kérdeztem, hogy az általunk választott képviselők 
milyen állásponton vannak?  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Sajnos, hogy csak ketten vagyunk ezen az állásponton, és még Ghassan 
képviselő Úr.  Azért kerestük meg Majoros Tibor Urat, mert tájékozottak szerettünk volna 
lenni. Van bennem egy kis bizalmatlanság, és ezért elnézést kérek. 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ kérdezte Nyári Lászlótól, megkerested bármikor a társulat elnökét a 
kérdéseiddel?  Én soha senkitől nem tagadtam meg a válaszadást. Azt nem értem, hogy 
milyen összeesküvés elméletet gyártotok Ti itt hárman.  Miért Majoros Tiborhoz kellett 
mennetek, miért nem az illetékes emberekhez?  Amennyiben problémát láttok ebben az 
egészben, akkor miért nem tesztek feljelentést, azt gondolom, ha feljelentitek, akkor ezt majd 
kivizsgálják.  Miből gondoltátok azt, hogy Majoros Tibor az egész ügyet átfogóan ismeri, és 
Ő az igazat is mondja Nektek? 
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Két évvel ezelőtt egy falugyűlésen, amit Ti a kisterembe szerveztetek, 
ugyanezeket a kérdéseket akartam feltenni a csatornáról.  Te voltál az „Kedves Polgármester 
Asszony, aki azt mondta, hogy ma nem beszélünk csatornáról. Te ezekre a kérdésekre most 
nem fogsz válaszolni, és különben meg megvonod Tőlem a szót.  Ez így történt. ” Akkor Én 
és Szabó József képviselő Úr kivonultunk a teremből.   
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JUHÁSZ ILDIKÓ: Ez egy közmeghallgatás volt, megvoltak a napirendi pontjaink.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Irányított közmeghallgatás volt.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ: testületi üléssel egybekötött közmeghallgatás volt, előtte viszont valaki 
megszórta a falut szórólappal, hogy csatorna ügyben  tájékoztató lesz gyertek!!  
Éltem a törvény-adta jogommal, mert a napirendi pontok között nem volt csatorna napirendi 
pont.  
 
BÓKA GERGELY: Elmondta, hogy amikor erről az elszámoltatásról volt szó képviselő- 
testületi ülésen, akkor amellett döntöttek, hogy kell majd az elszámoltatás, de akkor, ha 
befejeződik a projekt és nem most. Erről döntöttünk akkor. Erről szavaztunk.  
 
DR RADICS CSABA: Elmondta, hogy Ő most úgy látja, hogy egyesek azt szeretnék elérni, 
hogy az önkormányzat a kézfizető kezességét tegye meg, és fizesse ki a pénzt. Tisztázzunk 
dolgokat, egy önkormányzat költségvetésből gazdálkodik, vannak kötelezően ellátandó 
feladatai és állami leosztásai. Ha most úgy szavaz a képviselő testület, akkor nem lesz óvoda, 
nem lesz iskola, nem lesz gyermekétkeztetés.  Ha azt akarjuk, hogy az önkormányzat fizessen, 
akkor Én lennék az első ember, aki hűtlen kezelésért feljelenteném.  
Vannak ilyen képviselők, akik azt mondják a lakosságnak, hogy ne fizessék be a csatornát, 
mert majd úgyis visszakapják. 
Már azt is halottam, hogy azt mondják, hogy Nekem kell a temető Én fogom megvenni.  Nem 
láttam egy képviselő tagot sem, amikor megépítettem a saját pénzemből, egy ember volt, aki 
itt ül a teremben, odajött és gratulált, és azt mondta, hogy nem gondolta, hogy Én temető 
tulajdonos akarok lenni. A Püspök Úr azt mondta, hogy az önkormányzat vegye át a temetőt, 
mert Ő tud igazán pályázni.  „ Fel vagyok háborodva, ki is mondom, Kovács Lacin fel vagyok 
háborodva., nem tetszik Nekem az a dolog, hogy Te egy püspöki levelet megkérdőjelezel. A 
püspök Úr 75 éves köztiszteletben álló ember, Ő leír valamit, akkor azt miért kell még 
mégegyszer megerősíteni.” Azért lett Kókának ravatalozója, mert jó viszonyban vagyok a 
püspök Úrral, de ettől még nem leszek temető tulajdonos. Mit csináljak Én a sírokkal?  
Az ügyvéd Úr elmondta, hogy mit ír elő az alapszabály, mikor fog a projekt befejeződni, 
összekevernek itt emberek a szezont a fazonnal.  A csatornahálózat gerincvezetéke nem 
jelenti azt, hogy megtörtént a beruházás. A csatornaberuházás akkor történt meg, ha már 
mindenki rácsatlakozott és a lakosság a házától kivezeti a szennyvizet a központi elosztóba.  
Tudja itt valaki, hogy mi az a 31 milliárd, azt se tudják, hogy mennyi az az összeg. Tudja 
valaki hogy a 31 milliárdnak hány %-a az a 60 milliós tiszteletdíj? Felfoghatatlan ez a 
pénzösszeg.  Itt emberek dolgoztak, a képviselő testület tagjai miért veszik fel a tiszteletdíjat?  
Azt mondani, hogy az önkormányzat fizesse ki a kezességvállalást, hát ez egy őrület, ilyet 
felvetni is!  
 
Tapsolt a lakosság.  
 
DR. NÉMETH LAJOS javasolta, hogy térjenek vissza az egyértelmű, nyílt beszédre, és a 
vitatkozó partnereket ne úgy tekintsük, mint az ellenséget. Nagy vitát kavart a polgármesterek 
tiszteletdíja, a társulás, központilag felügyelt költségvetési szerv, jogilag akkor nem 
kifogásolható, le kell zárni.  

- Elhangzott, hogy a Fundamenta által átutalt összegek közül öt volt pontos, véleménye 
szerint itt valami rendszerhiba van. El kellene gondolkodni, hogy mi van itt elszúrva.  

- Az ügyintézésben, a hozzáállásban is voltak hibák, odamegy az ember és órákig kell 
sorba állni, ezeket a hibákat menet közben kellett volna intézni. 
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- Most hogy kimentek a fizetési felszólítások, olyan hibákat láttam benne, hogy 
befizetett helyekre kiküldték egy fiatalabb nőnek, amikor már az anyukája fizette. A 
fiatalabb nő nem is itt lakik Kókán. Az azonosító rendszere nem megfelelő volt a 
cégnek, ezeket kellett volna úgy kifejleszteni, hogy megfelelően működjön.  

- A levelekre nem válaszolnak, ezekkel nem vitatkozni kell, hanem el kell fogadni, hogy 
így van, és ki kell javítani a hibákat. Nem 20 éves fiatalok dolgoznak a cégnél, ezért 
már a rutinoknak meg kell lennie.  

- A jogszabály is hergeli a lakosságot, ami úgy szól, hogy a jegyzőnek nem kell 
vizsgálni, hogy amit a csatornatársulat átadott behajtásra, azt nem kell e jegyzőnek 
vizsgálni. Ez törvényi hiba!  

- Vannak olyan hibák, ami az önkormányzatnál volt, van olyan, ami a csatornánál, és 
van olyan, ami törvényi hiba. Ezeket javítani kell, ahhoz, hogy bizalom alakuljon ki és 
együttműködés legyen.  A csatornának tovább is kellene működnie.  

- Sok helyen nem hozzáértő emberek végezték a munkálatokat. Pld: Repedt csöveket is 
beépítettek. -Sok helyen megsüllyedtek.  Az önkormányzatnak meg kellett volna 
fogadni egy olyan embert, aki csak Nekünk ellenőriz. Akár két- három önkormányzat 
is összefoghatott volna, és fogadhatott volna egy embert, aki ellenőrzött volna. Több 
ilyen dolgot előre ki lehetett volna védeni.  

- A Fundamenta működéséről is csak most hallottunk, mint pld: hogy előre sem jó 
befizetni a csekket. Ezt is csak most hallottuk nem akkor, amikor megkötöttük a 
szerződést.  

- Próbáljunk egyenesen tisztán beszélni, egyértelműen kimondani, hogy mi igaz és mi 
nem.  

- Mivel a Polgármester Asszony már tett egy feljelentést valószínű, hogy az Ő tűrési 
küszöbét is áthágta ez az ügy.   

 
KOVÁCS FERENC – A Fundamenta pontos befizetést vár el az ügyfelektől. 2008-ban 
amikor elindult ez az ügy, akkor nagyon sokan kivártak, hogy lesz- e ebből a csatornából 
valami.  A kiküldött levelekkel kapcsolatban előfordultak pontatlanságok a Földhivatali 
adatbázist 5 évvel ezelőtt vásárolták meg, ami több mint 2 millió forintba kerület a 20 
településnek.  Abban mostanra nagyon sok hiba van, eladtak ingatlanokat, sokan 
elhaláloztak, stb. Elsősorban az önkormányzatok felé jelzünk, Ők ismerik ezeket a 
viszonyokat. Előfordult, hogy olyan kapott levelet, akinek nem kellett volna.  
-Az hogy törvényi hiba van-e azt Én nem tudom megítélni. Nem hiába van ez így 
fogalmazva a törvényben, ugyanis egyszerűsíteni akarták az utat.  A tulajdonosok már 
évekkel ezelőtt 2008- ban értesültek, hogy fizetési kötelezettségük lesz.  
-A kivitelezési hibákkal kapcsolatban, még mindig folynak javítások.   
- Műszaki ellenőr volt megbízva lehet, hogy az önkormányzatoknak is kellett volna, de ez 
a hajó már elment, visszafelé már nem tudunk lépni.  
- A csatorna még fog is működni, a csatornának már van szolgáltatója a Tiszamenti 
Regionális Vízmű.  

      - A társulat az nem, már csak néhány hónap van hátra, és utána elszámolási eljárás 
következik, és utána meg fog szűnni. „Ki fogjuk fizetni a hitelt, az önkormányzatoknak 
átadjuk a vagyont, ennek törvényi mente van. El fogunk számolni, majd a TRV lesz és az 
önkormányzatok maradnak, Mi meg fogunk szűnni.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy ha valaki azt mondja, hogy a kivitelezéssel nagyon sok 
probléma volt, akkor Ő ezzel egyet ért, mert valóban igaz. 27.000 bekötésről van szó, ha 
valaki belegondol abba, ha saját magának csináltat valamit, azzal mennyi probléma van, hát 
ez most 27.000- szer annyi. A sok hiba kijavításával a mai napig küzdenek.  Azon a cégen 
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kerül behajtásra, aki csinálta.   Még mindig folyamatban vannak ezeknek a kijavítása. Ennek 
ellenére megvalósult, nagyon sokan nem bíztak benne, és tessék, létrejött.  
A Viziközmű társulat felvállalta a házi bekötéseket is azért, mert a pályázat a 90 %-os 
rákötést írta elő.  Képzeljék el, ha nem lett volna ingyenes a rákötés, akkor ki kötött volna rá. 
Az még minden lakosnak plusz pénzébe került volna. Azt még terveztetni kellett volna a 
lakosnak, és utána a bekötés. Ezt felvállalta a Viziközmű társulat. Ez a lakosságnak ingyenes 
volt.  Vannak olyan települések nem a Tápió-mentén, ahol kevesebbet kellett befizetni, de ott 
nem volt ingyenes a rákötés.  
Itt csak akkor került pénzbe, ha több tisztítót akart a lakos, vagy ha pld: betont kellett feltörni.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: „Félre tájékoztatod a lakosságot, 1,7 milliárdot vett fel a csatorna társulat 
mindenféle engedély nélkül, a lakosság felhatalmazása nélkül arra, hogy az ingyenesnek 
mondott lakossági bekötéseket elindítsa. ” 
 
KOVÁCS FERENC kérdezte” Honnan veszi, hogy felvettünk 1,7 milliárdos hitelt?- Honnan 
veszi ezt a dolgot?  ” 
 
NYÁRI LÁSZLÓ „A saját szememmel láttam azokban a dokumentumokban, amik az 
intrneten.” 
 
 
KOVÁCS FERENC: Így higgyen Majoros Tibornak. 2009-ben vettünk föl hitelt 6,3 
milliárdot.  A mai napig annyi a hitelünk.   
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Az sem igaz, hogy az Akvator nevű Kft- nek, aki két tagból állt, 540 millió 
forintnyi indulópénzt fizettek ki arra, hogy toborozzák össze az alvállalkozókat.  „ Ez sem 
igaz?”  
 
KOVÁCS FERENC: „Így nem igaz”  -Már a szerződés-kötéskor megvoltak az alvállalkozói. 
 
KOVÁCS LÁSZLÓ: Horinka Úr azt írta az újságban, hogy a házi bekötések ára 60.000.- Ft. 
 
KOVÁCS FRENC: Igen egységáron ezzel az összeggel számolunk.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Ez a 1,7 milliárd hitel, nem annyiba fog kerülni a lakosságnak, hanem 2,5 
milliárdba. 
 
KOVÁCS FERENC: „Nem vettünk fel hitelt, értse már meg!” 
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Akkor itt valami gáz van, mert én ezt olvastam a szigorúan titkos pecsét 
alatti dokumentumokban.    
 
Hangzavar keletkezett a teremben.  
 
SZABÓ RAFAE: Ahol a csatorna miatt megsüllyedtek az utak, azt kinél kell bejelenteni?  
Már egyszer megcsinálták, de már ismét megsüllyedt?  
 
KASZANYI JÓZSEF Mende község polgármestere: elmondta, hogy nem kapott meghívót, de 
kíváncsi volt. „ Azt szeretném mondani, mint független polgármester, akinek a neve fel volt 
sorolva a táblázaton, felvettük a tiszteletdíjat, de Önök sem dolgoznak ingyen. Én magamról 



 27

beszélek, nem az Önök polgármester asszonyáról, Én sem akarok 27.000 embernek ingyen 
dolgozni. A tiszteletdíj szerintem jár, 5 évig dolgoztunk ezért.  
A hangfelvétellel kapcsolatban nagyon fontos dolgot hallgatnak el, Én is hallgattam ezt a 
hangfelvételt, rajta van az 1,7 milliárd forint, de azt már nem hallgatják, hogy utána ugyanez a 
csapat, a húsz polgármester, Kovács Feri Elnök Úr egyetértésével és szavazatával ezt az egész 
szerződést feljelentette, vizsgálatot indított ellene a rendőrségen, és az lezárult, és mindent 
rendben találtak. Minden egyes szerződés, és kivitelezés után ez történt. 
 
KOVÁCS LÁSZLÓ: Felhívja a Petrányi Csaba Kovács Ferenc Úr figyelmét, hogy hogyan 
gondolta ezt a 1,7 milliárdot, hogy Ő önhatalmúlag felvesz, hiszen nem bízta meg az ottani 
polgármestereknek a többsége. Ha rákérdez Kovács Magdára, Ő Tóalmás polgármestere, az 
ellenőrzési bizottság elnöke, arra kérdezett rá Petrányi Úr,- hogy Így volt Magdi? Hát akkor 
most mit is csináljunk? Elhangzik a hangfelvételen, hogy szóltak a Czerván Úrnak, aki annyit 
mondott, hogy miért most szóltatok.  
 
KASZANYI JÓZSEF: Gyakorlatilag az van, hogy Önök ezt a hangfelvételt hallották, ez egy 
vitatkozás volt, egy zárt társaságban.  Ezután azonnal szavazás lett arról, márpedig ezt az 1,7 
milliárdot, amit a csatorna házi bekötésekre költ a társulat, ezt vizsgálja ki, jelentsük fel, hogy 
jogszerű volt vagy nem?! Ezt már Önök nem hallották, Én ott voltam,. Juhász Ildikó ott volt, 
és még rajtunk kívül 17 polgármester. Ezért csúztatás, amit a Majoros állít, mivel nincs mit 
védeni, de a Majoros Úr olyanokat mond, ami nem igaz. Ha valaki azt mondja, hogy tolvaj 
vagyok, akkor Én nem tudom megvédeni magamat 27.000 ember előtt. Önök ezt állítják, és 
nincs semmi a kezükben.  
 
KOVÁCS LÁSZLÓ: Csak elmondtuk, hogy mi volt a videón. 
 
KASZANYI JÓZSEF: Azután hallották, hogy mi történt utána? Nem!  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Olyan hangfelvétel, ami nincs végig… 
 
KASZANYI JÓZSEF: Mi nem vettük fel, Majoros vette fel.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Egyetlenegy dokumentumot nem láttunk a Majoros ellenébe állítva, hogy 
cáfoltak volna bármit is. Egyetlen egyet sem! A Kókai Hírhozóban Kovács Ferenc Úr leírja, 
hogy … 
 
KASZANYI JÓZSEF: Nézze Uram a hazugságok ellen nincs védekezés. Hogy védekezzünk 
a hazugságok ellen, menjek oda 27.000 emberhez „Nem loptunk, nem loptunk” ? 
 
 
KOVÁCS LÁSZLÓ: Nem azt mondtuk, hogy lopott, hanem azt magyaráztuk, hogy az 1, 7 
milliárd….. 
 
KASZANYI JÓZSEF: Erre megy ki a játék. 1,7 milliárdot költöttünk arra rá, hogy a 
csatornabekötések, házi bekötések megvalósuljanak, de nem erre vettük fel, amit Önök 
állítanak.   
 
KOVÁCS FERENC: Az uniós támogatás 30 milliárd forint, uniós előírás az, hogy 5. évben az 
összes házi bekötés 90 %-át rá kell kötni, amennyiben ez nem valósul meg, vissza kell adni a 
30 milliárdot.  
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KOVÁCS LÁSZLÓ: Itt a baj azzal van, hogy azt mondják, hogy ingyen volt a bekötés, nem 
volt ingyen.  
 
KOVÁCS FERENC: Én a két Urat soha nem tudom meggyőzni, csak mondják a dolgaikat.  
A házi bekötésekről taggyűlési határozat nélkül biztos, hogy nem kötöttünk volna szerződést.  
Meg voltak hozzá a döntések, ha ezt nem csinálták volna, akkor ezt a lakosoknak kellett volna 
még külön megfizetni. Lett volna, akinek 20 ezerbe került volna, lett volna, akinek 200 
ezerbe. Átlag 60 ezer forinttal számoltak 25 ezer van bekötve. Amit az Urak itt előadnak 
követhetetlen.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Úgy kötötték be a lakossághoz az ingyenesnek mondott csatornát, hogy a 
lakosság nem is kötött szerződést.  
 
KOVÁCS FERENC: Nincs köze a kettőnek egymáshoz, így kezdte a hozzászólást, hogy 
kényszer tagja a csatornának, mindenki más is kényszer tag.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Na de hát szerződés nélkül? 
 
KOVÁCS FERENC: Így van?  
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Szerződés nélkül is beköthetnek? 
 
KOVÁCS FERENC: Én nagyon sajnálom, hogy ilyen képviselői vannak Kókának.  
 
Taps 
 
DANKÓNÉ DR. HAVAS MÁRIA: „Én annyit tudok elmondani szintén arról a bizonyos 
testületi ülésről, hogy Én voltam az, aki azt mondta, hogy igenis név szerinti szavazás legyen, 
hogy legyen-e majd elszámolás vagy nem. 
 
NYÁRI LÁSZLÓ: Kovács László kérte.  
 
DANKÓNÉ DR. HAVAS MÁRIA: „Akkor Én azt mondtam Magának, ha az 
önkormányzatnak ki kell fizetni a tartozását egy összegben, és bezárják az óvodát, akkor Ön 
fog kiállni a szülők elé és elmondani, hogy nem vihetik óvodába a gyereküket, mert nem lesz 
óvoda, és nem lesz hivatal és nem lesz védőnői szolgálat, semmi nem lesz, mert csődbe fog 
menni az önkormányzat. ” Itt még senkitől nem hallottam, hogy köszönjük, hogy ennyit 
dolgoztak, elkészült a csatorna, elfolyik a szennyvíz, nincs olyan beruházás, ami úgy 
megvalósulna, hogy nem kell javítani rajta. „ Nem értem, hogy 2 ember miatt, miért ülünk itt, 
miért hallgatjuk ezt a rágalomhadjáratot? Nekünk ehhez semmi közünk. Elmondta, a Kovács 
államtitkár Úr is, hogy Aki nem hiszi, menjen a bíróságra, menjen a rendőrségre, tegyen 
feljelentést, ez nem egy falugyűlésre tartozik. „ Nagyon sajnálom, hogy ez jön már megint le, 
hogy milyen képviselő-testülete van Kókának.”   
 
BUZÁS JÓZSEF: Megjegyezte, hogy más témában is szeretnének még a lakosok hozzászólni.  
 
LÉNÁRT JÓZSEFNÉ Major utca 22.: Amit a Mária képviselő elmondott az már így nem 
igaz, ott volt a ülésen, hárman szavaztak, a doktor Úr és két László, a doktornő egyáltalán 
nem vetette fel, hanem a Kovács Laci mondta, hogy névszerinti szavazást kér.  
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Sajnálom, hogy a három a többi ellen nem tud… és nem az történik, ami a lakosoknak lenne 
jó! Sajnos 4:3 ellen le lett szavazva, utána lett szépítve, hogy utána kérik majd az 
elszámoltatást. Egy másik hírhozóban lett szépítve.  Amit a Gergő is elmondott, nem igaz, 
mer 4:3 megvan a többségetek. Amikor 2014-be, amikor megválasztottuk a képviselőket, 
hogy a Kókai lakosokat védjék, nem azt csináljátok.  Remélem, hamarosan eltelik az az idő, 
és amit vállaltatok, semmit nem csináltatok.  Azt mondtátok, hogy majd lesz a konyha, lesz az 
időseknek, még semmi nem történt. Nagyon szép beszédet mondtatok, hogy rátok 
szavazzunk. El is mondtuk Mi nyugdíjasok akkor, mert Neked is és az Attilának is olyan 
programja volt, amire azt mondtuk, hogy nagyon kell ide, mert nagyon kellene legalább 
nappali melegedő az időseknek. Régen minden volt, volt idősek étkezés, volt éjszakai ellátás, 
ami most sajnos nincs. Mi azért szavaztunk rátok mert, hogy majd ezt megvalósítjátok, 
amiből még semmi nem jött össze.  

- Kovács Ferenc elnök Úr, ha maga nem hisz a videónak, amin az Ön hangja van, 
amikor elmondják, hogy a 30 milliót, meg a 60 milliót, meg az összes többit, ez nem 
volt elég? És ez a Petrányi Csaba, akkor minek hisz, ha ez nem bizonyíték?  

- Én úgy látom, hogy mindegyik polgármester, a mendei, a kókai is csak magukat védik, 
csűrik csavarják, hogy az egyszerű ember nehogy megértse azt, amit meg kellene 
érteni. – Én nem értek Önökkel egyet és Én abban hiszek, hogy minden polgármester, 
akik ezt bevállalták, hogy küldöttek a projektben  és ezért kaptak X összeget, uram 
bocsánat a munkaidejükben csinálták.  Énnekem még nem volt olyan munkahelyem, 
ahol egy másikat bevállalhatok.  4 óra után is dolgoztak, ezen azért el lehet 
gondolkodni.  

- Lakossági taps.  
 
Lakosság beszólása: Most is mindjárt 11 óra van.  
 
BÓKA GERGELY: Mindent lehet jobban csinálni, mint amit csinál az ember.  A község 
abból az összegből gazdálkodik, ami van, az elmúlt időszakban az uniós támogatásoknak, 
köszönhetően elég sok pénz került Kókára, elég sok pályázatot nyertünk. „ Hála Istennek”  
Több 100 millió forint, lehet látni, hogy épül, szépül a település. Mindig lehet jobban csinálni 
valamit, ezt elfogadom.  
Azt, hogy Én valamit félreértettem, és hogy csatlósként, rosszat csináltam a falunak,-  
Van egy olyan indíttatásom, van egy olyan személyiségem, hogy el tudom dönteni a 
dolgokról, hogy jók, vagy nem. Akkor Én úgy döntöttem, hogy másképp szavazok, ezt tessék 
tiszteletben tartani.  Nem akartam semmi rosszat a falunak.  
 
Lakossági taps 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, - azt hogy nincs a falunak konyhája-  Piroska. Te, 
aki ott ülsz a képviselő-testületi üléseken, éppen Neked kell tudni, hogy pályázatokból tudjuk 
Mi ezeket megvalósítani. Pályáztunk konyhára, és nem nyertünk, meg akartuk valósítani.  
A fiatalok ezt ígérték, próbáljuk, folyamatosan, de még nem nyert a pályázat.  Azóta nem volt 
kiírva pályázat. Nem átvernek, hanem egyenlőre nem sikerül teljesíteni. – Ha arra gondolsz, 
hogy a mi 500 milliós költségvetésünkből ezt így ki tudjuk gazdálkodni, ugye ezt nem 
gondoltad komolyan?  Ezzel lehet támadni, de úgy gondolom, hogy nem jogos, amit mondasz.  
- Az meg, hogy a polgármesterek magukat védik, valóban volt olyan, hogy munkaidőben 
mentünk és csináltuk, de volt számtalanszor, hogy munkaidőn kívül is. A polgármester 
Uraknak és az ügyvéd Úrnak most nincs munkaideje és itt vannak. Azon kívül, amit 
munkaidőben a társulás dolgaival foglalkoztam, attól még a falu gondjait megcsináltam a 
munkaidőmön kívül. Ott voltam, megoldottam, ha kellett az éjszaka mentem be, akár pályázat 
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miatt.  Nem biztos, hogy ezzel kellene támadnod, mert azt gondolom, hogy nincs igazad 
benne. Volt, hogy munkaidőben dolgoztunk, de a saját falunk dolgai ránk maradtak, 
munkaidőn kívülre.  
 
LÉNÁRT JÓZSEFNÉ:  A hangfelvétellel kapcsolatban még mikrofon nélkül hozzátette, hogy 
az Elnök Úr beszéde van rajta. …..-  ( Nem lehet érteni ) . 
 
KOVÁCS FERENC: A 8-10 perces polgármester értekezésről van szó, amit Majoros Úr 
feltett, sem a döntésekről, sem az utána lévő vizsgálatokról soha, nem nyilatkozott egy szót 
sem.   
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester: Kiragadott egy részletet, és utána Ő azt adta le, de nem teljes 
valójában.  
 
LÉNÁRT JÓZSEFNÉ: Tiltakozom, az elnök Úr meglepődött rajta, hogy egyáltalán hogy 
lehet az, hogy fel tudták tenni.  Ott, amikor elmondták Önnek, hogy nem volt elég a 30 millió,  
60 millió, már elmondták itt a képviselő urak is azt, amit Én szerettem volna.  Ön meglepődött 
rajta, amikor Ön azt mondta, hogy „ na most már betelt a pohár, ? , de jól értettem a mendei 
polgármester Úr elmondta, hogy utána jött a – Mi laikusok úgy szoktuk mondani, ha valamit 
fel akarunk tenni a társulat nevében, akkor előtte megbeszéljük, és utána döntünk, vagy már 
előtte felvették, és utána döntöttek?  
 
KOVÁCS FERENC: már vagy ötödjére hangzik el, hogy nem lett felvéve 1,7 milliárd hitel.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy itt zárják le, mert ez már parttalan vita.  
 
NYÁRI LÁSZLÓ – Radics Úrnak jelezte, hogy igen van fogalmuk arról, hogy mennyi 31 
milliárd.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester: Lezárta a napirendet, megköszönte a társulatnak a 
tájékoztatást. Kérdezte, hogy a polgármesteri beszámolóval kapcsolatban van- e valakinek 
még kérdése, hozzáfűzni valója? 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ kérte, hogy aki a képviselő- testületet, hogy aki a polgármesteri 
beszámolóval egyet ért és elfogadja az kézfeltartással jelezze. 
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
  
118/2017.(X.26.) Képviselő-testületi határozat 
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő- testülete az önkormányzat és szervei egyéves 
munkájáról szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  
 
Határidő Azonnal 
Felelős: Juhász Ildikó polgármester.  
 
2, A helyi lakosoknak és a helyben érdekelt szervezetek képviselőinek helyi közügyeket 
érintő kérdései és javaslatai 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
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BUZÁS JÓZSEF: Megköszönte, a képviselőknek és a polgármesternek, a maga és „ aki úgy 
érzi a falu nevében ” a felújításokat,  a sportcsarnok,  a gyermekrendelő, a civilház, és a 
pályázatírónak külön gratulált, hogy több mint 100 milliót hozott Kókának.  

- Beszéltek a Kóka- Dány közötti út felújításról, az volt a kérdése, hogy lenne-e arra 
mód, hogy az úttest mellé kerüljön még egy kerékpárút is?     

 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy egyenlőre, annak is nagyon örülnek, ha, 
aszfaltszőnyeggel lesz borítva az úttest. Dány község a gesztor, így Ők fogják a projektet 
lebonyolítani, egyenlőre kerékpárút készítésre nincs mód, amire esetleg lehetőség lenne, az 
Kóka,- Sülysáp vonalon lehetne. Ha a vonatra mennek az emberek, akkor annak nagyobb 
jogosultsága lehetne. Egyenlőre Kóka- Dány között az aszfaltozásról lehet szó, utána esetleg 
lehetne Gödöllő felé buszjáratot indíttatni, mert eddig az út miatt visszautasították a 
lehetőségét.  A Kóka – Dány közötti terület rendezése hosszadalmas folyamat volt, 
magánszemélyek tulajdona volt, volt, aki ingyen adta az önkormányzatnak, de olyan is volt, 
aki csereföldet kért érte. Ez hosszú folyamat volt, most végre volt lehetőség pályázni, és úgy 
néz ki, hogy ez most sikerült is.  
 
 SZABÓ RAFAEL kérdezte, hogy a kókai belterületi utak állapotáért valaki csak felel?  
 Elmondta, hogy ott van a gyönyörű szépen felújított egészségház, orvosi rendelő, ami mellett 
1,5 méterre,  kb 30 cm-es lyuk van.  Nagyon beleset veszélyes, senki nem veszi észre!  Kinek 
a feladata ez!  Ezt miért nem tudják megcsinálni, amikor 37 milliós beruházás történt, ez 
egyszerűen egy vödör, betont köllött volna beletölteni.  

- Ha már olyan szépen megcsináltuk, az önkormányzatnak tervbe van-e az véve, hogy 
ott a Felsővásártéren járdát csináljon, lesz- e ilyenre pályázat?  

 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy sok helyen kijavították már a csatorna után az utakat, de 
ismét megsüllyedtek, várni kellett volna vagy két évet, hogy tömörödjön. Azt is tudtuk, hogy 
meg fog süllyedni. A Felsővásártérnél, ha meg van süllyedve., akkor azt ki fogják javítani. 
A járdaépítéssel kapcsolatban elmondta, hogy már most meg lehet határozni, hogy a 
közfoglalkoztatásnál a jövő évi programban azt a szakaszt csinálják meg, a Dózsa György 
úttól a Pesti utcáig. A járdalapok gyártása után ezt csinálnák meg.  
 
LÉNÁRT JÓZSFNÉ elmondta, hogy a Dózsa György út és Major utca sarkánál ki kell tenni 
egy tükröt, mert nagyon veszélyes, már összeütközött két biciklis.  
Major utca 24 szám alatti ingatlanon – több éve megoldatlan a parlagfű – már többször 
jelentettem az önkormányzatnak, hogy takarítsák ki legalább az utcát. Igéretet kaptam, de nem 
történt semmi. Évek óta probléma.  
 
JUHÁSZ LÁSZLÓ elmondta, hogy itt ezen a címen kitakarították az ingatlan előtti területet.  
 
VASTAGNÉ ÚJFALUSI LÍDIA elmondta, hogy a tükrök sajnos fogyó eszközök, rendelt már 
és ki lesz téve.  
 
LANTOS JÓZSEF szintén tükröt szeretne kérni az Alsóvásártér és a Dózsa György út 
találkozásához, és stop táblát, a Nagykátai út, Jászberényi út találkozásához.  
 
SZABÓ RAFAEL elmondta, hogy az körbe kellene nézni, mert a táblákon már nincs festék.  
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Az egyenrangú utaknál is ki kellene tenni a táblát, hogy egyenrangú az út, akkor jobbkezes az 
utca. Javasolná, hogy fel kellene mérni ezeket, mert több ilyen is van a faluban. 
 
JUHÁSZ LÁSZLÓ elmondta, hogy 10 táblát vettek, amiket ki fognak helyezni.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy Kiss István fogja felmérni, mint szakember.  
 
LACZKÓ ISTVÁN elmondta, hogy a Viola utca- Isaszegi utca végét meg kellene nézni, mert 
nagy szemét van ott.  Nagyon Kellene kerékpárút a Szent Flórián utcáig. Jó lenne oda egy 
kamera is.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy erre a kerékpárútra mindenképpen pályázik az 
önkormányzat, mert abba az irányba nagy szükség lenne rá.  
 
SZABÓ ANITA kérdezte, hogy a postával szemben lehet- parkolni? 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy jelenleg lehet ott parkolni.  
 
MELEG ADRIENN Javasolta, hogy meg kellene szüntetni a posta melletti közvetlen 
parkolást, mert így nagyon veszélyes, hogy mindkét oldalon megállnak az autók.  
Életveszélyes! Volt ott régen tábla, azt lenne jó visszahelyezni. 
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester elmondta, hogy a közút nem engedélyezte a táblát, így el 
kellett távolítani.  
 
VASTAGNÉ ÚJFALUSI LÍDIA javasolta, hogy a lakosok, gyűjtsenek aláírást ennek 
érdekében, hogy vissza lehessen helyezni a posta elé a várakozni tilos táblát.  
 
 
3) A 2018. évi költségvetési tervkoncepcióhoz lakossági javaslatok fogadása 
Előadó: Juhász Ildikó polgármester 
 
ÚJFALUSI IMRE Kóka, Újvilág utca 11 szám alatti lakos elmondta, hogy évek óta 
probléma a Kóka, Újvilág utca 9-től- az Újvilág utca 13.- ig be vannak túrva a 
szikkasztó árkok. Azokat ki kellene ásatni az ingatlan tulajdonosokkal.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ elmondta, hogy jelenleg nem tudja megmondani, hogy ott hol volt a 
szikkasztó árok. Majd a tervező tudja megmondani, hogy hová kell az árkot tenni. 
 
ÚJFALUSI IMRE elmondta, hogy Ő tudja, hogy hol volt az árok, azt is tudja, hogy ki temette 
be, az utca közepétől az Agadacsba folyt le a víz.  
 
VASTAGNÉ ÚJFALUSI LÍDIA elmondta, hogy ott a vizet kétfelé kell majd levezettetni.  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ kérdezte a lakosoktól van-e javaslatuk.  
Kérdezte, van- e valakinek javaslata, a 2018 évi költségvetési koncepcióval kapcsolatban?  
Már ismeretesek, hogy milyen pályázatok vannak folyamatban.  Van- e olyan dolog, amit 
feltétlenül be kell tenni a jövő évi költségvetésbe.  
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Az elhangzott javaslatokat figyelembe fogja venni az önkormányzat a jövő évi 
költségvetésénél. Kérte, a képviselő- testület tagjait, hogy, aki az elhangzott javaslatokkal 
egyet ért, az kézfeltartással jelezze.  
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
119/2017.(X.26.) Képviselő-testületi határozat 
 
Kóka Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megköszöni a lakosság 
megjelenését és tudomásul veszi, a költségvetési tervkoncepcióhoz lakossági 
javaslatokat, és az alábbiak szerint a 2018 éves költségvetésnél figyelembe veszi.  
 
A 2018 évi költségvetésbe kerüljön betervezésre:  
 
-  a Felsővásártér páratlan oldalán a Dózsa György úttól a – Pesti utcáig a gyalog járda 
kiépítésére pénzösszeg, 
Amennnyiben pályázati lehetőség nyílik kerékpárút építésre, a Dózsa György út jobb oldalán 
legalább a Szent Flórián utcáig kerüljön kiépítésre, az ehhez szükséges önrész kerüljön 
betervezésre a 2018. évi költségvetésbe.   
A szikkasztóárkok kiásására kerüljön sor, a terveztetés, és a kivitelezésre kerüljön 
betervezésre pénzösszeg.   
- kerüljön a költségvetésbe betervezésre a községben szükséges jelzőtáblák pótlására 
szükséges pénzösszeg.  
- Kerüljön betervezésre a községben a beláthatatlan kereszteződésekben szükséges tükrök 
vásárlásra szükséges pénzösszeg.    
  
Határidő: Költségvetés tervezése 
Felelős: Juhász Ildikó polgármester  
 
JUHÁSZ ILDIKÓ polgármester egyéb hozzászólás hiányában a lakossági Fórummal és 
közmeghallgatással egybekötött képviselőtestületi ülést 22 óra 50 perckor bezárta, 
megköszönte e képviselőtársai és a lakosság részvételét. és elköszönt.  
 
 

 K. m. f.  
 
 Juhász Ildikó                          Kiss Imre  
 Polgármester                 Jegyző 

          
 
 
              Czakóné Hanga Katalin  
                     Jkv. hitelesítő 
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